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Sürdürülebilir bir ticaret arzusuyla üretimlerine devam eden iş insanları, peş
peşe gelen firma kapanış haberleri ve konkordato ilanlarının tedirginliğini yaşıyor

KEMALPAŞA Ziraat
Odası Başkanı Bülent
Oray, üretici ve
tüketici arasındaki
makasın bir an önce
kapanması gerektiğini
söyledi. � 9’da

İZMİREmlak Kulübü
Derneği Başkanı 
Rıdvan Akgün, "Artık
evini kiraya verirken
GBT ve kredi kartı bilgisi
isteyen ev sahipleri var"
dedi. � 9’da

YÖNETİM KRİZİ

KURTULUSUN YOLU
DOGRU PLANLAMA

ÇEŞMEAlaçatı Mahallesi Deliklikoy
mevkisindeki ormanlık, makilik ve otluk alanda
henüz belirlenemeyen nedenle yangın çıktı.
Rüzgarın da etkisiyle hızla yayılan yangında
kaybolan üç kişi hayatını kaybetti. �3’te

Orman yangını 
can aldı! 3 ölü

DÜZENLEDİĞİarıcılık kurslarına katılan
hemşehrilerini yalnız bırakmayan Bornova
Belediyesi, kovanları inceleyerek daha
yüksek verim için yapılması gerekenleri
anlatıyor. Başkanı Ömer Eşki,
“Üreticilerimizin yanında olmaya devam
edeceğiz” diye konuştu. � 6’da

Arıcıya sonuna
kadar destek

BELİRSİZLİK ENDİŞESİ
YÜKSEKfaiz, sıkı para politikası ile finansmana
erişim zorluğu girişimcilerin cesaretini kırdı. Yeni
firma kuruluşları yaklaşık olarak yüzde 20 azaldı.
Ekonomideki belirsizliklerin girişimcileri tedirgin
ettiğini vurgulayan İzmir Sanayici ve İş İnsanları
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Cengiz,
“Biz paradan para kazanma döneminin
kapanmasını istiyoruz. Üretime yatırım yapılarak
istihdam artırılarak ülke ekonomisine katkı
konulmasından yanayız. Aksi halde işletme
kapanmaları daha da artar. Girişimcilerin yeni
yatırıma cesareti kalmaz” dedi.

‘GÜVEN SAĞLANMALI’

SICAKLIKLARIN korkulacak bir doğa
olayı olmadığını ileri süren Prof. Dr.
Doğan Yaşar “Bizim sorunumuz yönetim.
Tamamen plansızlık var. Sonra iklimleri
suçluyoruz” derken Prof. Dr. Nuri Azbar,
iklim değişikliği ile mücadelede tarımsal
üretimin sürdürülebilir olmasının büyük
önem taşıdığını vurguladı. � 8’de
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ACININ ARDINDAN
YANIK BİR ÇIĞLIK!

‘ÇOK ÖFKELİYİZ ÇOK!’
ALSANCAK’TAelektrik akımına

kapılarak ölen Özge Ceren Deniz'in
Demokrasi Üniversitesi Tıp
Fakültesi’nden okul arkadaşları olay
yerine karanfil bıraktı. Öğrenciler
adına açıklama yapan Selin Kurşun,
ihmaller nedeniyle arkadaşlarının
hayatını kaybettiğini iddia etti. Öte
yandan, soruşturmada gözaltına
alınanların sayısı 22'ye yükseldi. � 3’te

15 Temmuz 2016’da Fethullahçı Terör
Örgütü’nün hain darbe girişimine karşı
canını siper eden 252 kahraman
şehidimiz Kadifekale Hava Şehitliği’nde
dualarla anıldı. İzmir Valisi Süleyman
Elban, “Milletimiz ve devletimiz tüm

terör saldırılarından zaferle 
çıkmayı başarmıştır. Bunlara karşı
mücadelemizi bırakmadık
bırakmayacağız” dedi. 15 Temmuz’a özel
mesaj yayımlayan siyasiler de kahraman
şehitlerimizi andı.  � 3 ve 4’te
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15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü'nün
8.yıl dönümünde Kadifekale Şehitliği’nde
düzenlenen törende duygusal anlar yaşandı

GIRISIMCILER
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
kadınlara yönelik olarak
Kadifekale’de kurduğu mahalle
bostanında hasat bereketi yaşanıyor.
Bostan sayesinde alışverişe daha az
gittiklerini söyleyen üretici kadınlar, ev
ekonomilerine de katkı sağlıyor.� 7’de

ilknursahin09@gmail.com

Vazgeçmeyi 
bilmek ve huzur 
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YKS sonuçları ve
ebeveyn tutumu

METİN AYDINOĞLU

Kızlarımız var olsun
Ailelerimiz sağ olsun
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melek.aykac1@saglik.gov.tr

aydinoglumetin@hotmail.com

MELEK AYKAÇ

Çiğli’de çocuk
olmak ayrıcalık
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Söylenenin aksine aşırı sıcak havalardan korkulmaması gerektiğini
savunan uzmanlar, asıl sorunun plansızlık olduğunu öne sürdü
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YENİ Nesil Diyet kitabının yazarı uzman
diyetisyen Betül Karakuş, kısıtlamalarla
dolu programlar yerine kişiye uygun
beslenme modelini bulması gerektiğini
savundu; ‘Doymak ve mutlu olmak’
formülünü paylaştı. � 2’de
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İşte sağlıklı
diyetin sırrı
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BİLDİKLERİNİZİ UNUTUN

TÜRKİYE Ağaç İşleri Federasyonu Genel Başkanı
Hüseyin Taklacı, “Ekonomik belirsizliklerin
azaltılması ve istikrarın sağlanması, girişimcilerin
yatırım yapma konusundaki güvenini
sağlayacaktır. Deneyimli iş insanlarının, yeni
girişimcilere mentorluk yapması teşvik
edilmelidir. Dijitalleşme, yeni firmaların rekabet
gücünü artıracaktır” ifadelerini kullandı. Firma
kapanışları kadar piyasalarda konkordato
tedirginliğinin de yaşandığını vurgulayan Ege
Otomotiv Derneği Başkanı Enver Mehmet Torun,
“Otomotiv firmalarının stratejik yatırım
kararlarıyla normal yatırımları karşılaştırmak
doğru yaklaşım olmaz” diye konuştu. � 5’te
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Dünyada ve ülkemizde her dönem
trend olan konulardan biri diyet ve
sağlıklı beslenme. Görsel ve

işitsel medyanın yanı sıra dijital
platformlar aracılığı ile de bu konuda sık
sık içerik üretiliyor. Bu mesaj
bombardımanı altında doğru bilgiye
erişmek kolay olmasa da tüketiciler
olarak neyi tüketeceğimize karar
vermeliyiz.

Bu yıl meslek hayatında 10.yılını
deneyimleyen uzman diyetisyen Betül
Karakuş’la hem yeni kitabı Yeni Nesil
Diyet’i konuştuk hem de sağlıklı
beslenme ve diyet konularında
önerilerini dinledik. 

� Merhaba Betül, öncelikle kendini
kısaca tanıtır mısın?

Ben uzman diyetisyen Betül Karakuş.
Hacettepe Üniversitesi’nden
mezuniyetim ardından 7 sene kadar
İstanbul Dilara Koçak klinikte
maceramın sonrasında, son 4 senedir
İzmirliyim. 

Kısacası 10 senedir
binlerce hayata
dokunup
beslenme

danışmanlığı
veren, bireylerin beslenmesiyle yaşam
tarzlarını hatta hayatlarını
değiştirebileceklerini anlatmaya çalışan
bir beslenme uzmanıyım. 

Aynı zamanda doğa aşığı, hayvan
aşığı, sürdürülebilir yaşama kafaya
takmış bir eco-worker’ım. Ve dünya
tatlısı bir kedi annesiyim.

Diyet ve sağlıklı beslenme konuları
dünyada her dönem trend olan konular
arasında yer alıyor. Aynı zamanda bu
konular sosyal medya aracılığıyla da
geniş kitlelere yaygın yanlış bilgilerin
aktarılmasında da kullanılıyor. Bu
kirlilikten arınmak için önerilerini
alabilir miyim?

Bilgiye ulaşmak günümüzde çok
kolay, telefonu elinizi alınca aklınızdaki
soruya cevap bulmanız belki de birkaç

saniye sürüyor. Böyle
olunca hayatımız
kolaylaştı zannediyoruz
ama maruz kaldığımız
içerik arttıkça doğru
bilgiyi bulmak da bir o
kadar zorlaşıyor. Tabii ki
her konuda olduğu gibi
beslenme ve diyet
konusunda da
uzmanından önerilere
kulak vermek gerekiyor. 

Bu noktada kaynağı
olmayan hiçbir bilgiye
itibar etmemek gerektiğini
bir kez daha hatırlatmak
istiyorum. Eğer herhangi
bir şey size ‘mucize
sonuçlar’ vadediliyorsa
o noktada durup
düşünmek çok önemli,
henüz kilo vermek,
kolesterolü düşürmek,
göbek küçültmek için
bulunmuş mucizevi bir
yöntem yok; eğer

böyle içeriklere
maruz

kalıyorsanız
muhtemelen
birileri size

sadece umut
satıyor.

�
Sürdürülebilir

Beslenme
Programınızı

Oluşturma Rehberi
olarak tanımladığın
Yeni Nesil Diyet kitabın okuyucularla
buluştu. Sana bu konuda bir kitap
yazmalıyım motivasyonunu sağlayan şey
neydi? Kitap yazarken en çok
önemsediğin ve vermek istediğin yola
çıkış mesajın neydi?

Ben bu yıl meslek hayatımda onuncu
yılımı geçiriyorum, her sene yüzlerce
danışan takip ediyorum ve onların
hayatlarına dokunmaya,
beslenmelerinde ufak değişiklikler
yaratmaya, yaşam tarzlarını
değiştirmeye, sağlıklarını iyileştirmeye
çalışıyorum. 

Diyet konusunda eski yıllardan gelen;
yasaklar, kısıtlamalar ile dolu listeler
algısı ne yazık ki hala çok yaygın. Ben
kişinin kendine en uygun beslenme
modelini bulması gerektiğini, kısa süreli
sonuçlar için değil uzun vadeli

değişiklikler için
kendini, bedenini iyi
tanıyıp doğru
beslenmeyi

öğrenmesini
savunuyorum. Bu
yüzden diyet
listelerimde
yasaklardan ziyade o
haftanın planında
dikkat edilmesi
gereken neler var

bunları detaylıca
konuşuyoruz
danışanlarımla. 

Hem uzaktan
hem de ofiste
danışan takibine
devam ediyorum
fakat benim de
elimin ulaşabildiği
kişi sayısı bir noktada
sınırlanıyor. Aslında
Yeni Nesil Diyet’in en
önemli motivasyonu
da benim için buydu,
daha fazla kişiye
ulaşabilmek, böylece
herkesin beslenmeyi
doğru şekilde
öğrenmesini sağlamak,
diyet efsanelerini
aydınlatmak…

TEK TİP BESLENME DÜZENİ YOK
� Kibrit kutusu kadar peynirden

kahvaltı öğününü atlamamız gereken
söylemlere kadar hayatımızda kendine
yer bulmayı başaran diyet konusunda
başarıya ulaşmak için ne gerekiyor?
Zira o kadar çok başarısız diyet
girişimi örneği var ki…

Ben aslında diyette başarı, irade
gibi söylemler kullanmayı bile pek
sevmiyorum. Sonuçta herkese
uygun tek tip bir beslenme modeli
yok, kişi kendine uygun olmayan bir
diyeti uyguladıysa onu sonlandırdığında
başarısız olmuyor aslında. 

Bu noktada kişinin kendini iyi
tanıması, vücudunun verdiği sinyalleri iyi
dinliyor olması gerekiyor. Beslenme

bizim için bir ihtiyaç, nefes almak
kadar doğal bir eylem. Bu yüzden

doğru diyeti yaptığınızı anlamak
için kendinize şu iki soruyu

kesinlikle sormanız gerekiyor:
“Yediklerim benim için yeterli miydi,

doydum mu?” ve “Bu beslenme planını
uygulamaktan mutlu muyum?”

Öyleyse bizim için iki kural var:
Doymak ve mutlu olmak. Zaten bu iki
kurala uymazsanız diyet sizin için kısa
dönem uyguladığınız bir program olarak
kalır. 

� Dijital mecraları iyi kullanan,
alanıyla ilgili sıklıkla paylaşım yapan
birisin. Dijital dünyanın sağladığı geniş
kitlelere ulaşma fırsatı hakkında neler
düşünüyorsun?

Ben doğru bildiğimi, mesleki
deneyimimi, bilimin desteklediği bilgileri
paylaşmayı çok seviyorum. Bazen
görüşmelerde konuştuğumuz
konulardan, bazen yakın zamanda
yayımlanmış çalışmalardan destek
alarak yeni içerikler hazırlamaya
çalışıyorum. Şanslıyım ki takipçilerim
genellikle beni ve mesleki bakış açımı
anlayan kişiler ve ulaştığım kitlede
‘sezonluk diyetçi’ mantığını geride
bırakabildiğim için çok mutluyum… 

Tüm bu anlattıklarım aslında sağlıklı,
sürdürülebilir beslenme üzerine oluyor.
İnsan sağlığını bu kadar ön planda tutan
bir iş yaparken gezegen sağlığını da es
geçmemek gerekiyor. Gezegen sağlığı ve
sürdürülebilirlik konularına da dikkat
çekmeye hep özen gösteriyorum, çünkü
biz yaşadığımız gezegene iyi bakmazsak
onun da bize iyi bakmasını
bekleyemeyiz. 
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Betül
Karakuş

Uzman
diyetisyen Betül

Karakuş’un Yeni Nesil
Diyet kitabı Alfa Yayınları
tarafından Ekim 2023’te
yayınlandı. 304 sayfalık
kitabın yayın yönetmeni

ise Mustafa
Küpüşoğlu

Yeni Nesil Diyet kitabının yazarı uzman diyetisyen Betül
Karakuş, yasaklar ve kısıtlamalar ile dolu diyet programlarının

yerine kişinin kendine en uygun beslenme modelini bulması
gerektiğini savunuyor. Yazar Karakuş’un en önemli
hedeflerinden biri ‘diyet efsane’lerini aydınlatmak
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Alsancak’ta elektrik akımına kapılarak
ölen Özge Ceren Deniz'in Demokrasi

Üniversitesi Tıp Fakültesinden okul
arkadaşları olay yerine karanfil
bıraktı. Deniz'in hayatını kaybettiği
Alsancak semtinde olayın
gerçekleştiği noktaya gelen beyaz
önlükleriyle gelen öğrenciler adına
açıklama yapan Selin Kurşun,
önlem alınmadığı için ve ihmaller
nedeniyle arkadaşlarının hayatını
kaybettiğini iddia etti. Deniz'in
elektrik akımına kapıldığı yer için
defalarca uyarıda ve şikayette

bulunulmasına rağmen önlemler
alınmadığını savunan Kurşun, şunları

kaydetti: "Yeterince izole edilmeyen
kablonun iletken olan suyla temas
etmesiyle kazanın yaşandığı
düşünülmektedir. Yıllarca
uyarısı yapılan buradaki
elektrik kaçağının
önlemlerinin alınmamış
olması yalnızca bir ihmal
değil, göz yumulan bir
cinayet gibi adım adım
gelmiştir. Bugün buradayız,
burada hepimiz birer Özge
olarak duruyoruz. Kaybettiğimiz
arkadaşımızı bize hiçbir güç geri getirmeye
yetmeyecek biliyoruz. Özgenin hayatı, bizim
arkadaşımız olarak, geleceğin doktoru

olarak yapılacak her türlü masraftan çok
daha kıymetliydi. Hepimiz Özge'yiz ve

öfkeliyiz." Konuşmaların ardından
öğrenciler olay yerine karanfil

bırakarak ayrıldı. Öte yandan,
olayla ilgili soruşturmada,
gözaltına alınanların sayısı 20'ye
yükseldi. İl Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Şubesi Cinayet Büro

Amirliği ekipleri, gözaltı kararı
bulunan 29 şüphelinin

yakalanması için yürüttüğü çalışma
kapsamında 22 kişiyi gözaltına aldı. İl

dışında olduğu belirlenen diğer
şüphelilerin yakalanmasına yönelik
çalışmaların sürdüğü belirtildi. (AA)

“Hepimiz birer Özge Ceren Deniz'iz”

“Mücadeleyi asla
bırakmayacağız”

Düzensiz göçmen 
akını devam ediyor

İzmir açıklarında 86 düzensiz
göçmen kurtarıldı, 60 düzensiz göçmen
ile ülkeyi yasa dışı yollarla terk etmeye
çalışan 1 şüpheli yakalandı. Sahil
Güvenlik Komutanlığının internet
sitesinde yer alan bilgiye göre, Dikili
açıklarında sürüklenen lastik bottaki
4'ü çocuk 43 düzensiz göçmen
kurtarıldı. Urla açıklarında ise
Yunanistan unsurlarınca Türk kara
sularına itilen 23'ü çocuk 43 düzensiz
göçmeni kurtardı. Seferihisar,
Menderes ve Urla açıklarında ise
durdurdukları lastik bottaki 8'i çocuk 60
düzensiz göçmen ile botta bulunan ve
ülkeyi yasa dışı yollarla terk etmeye
çalışan 1 şüpheli yakalandı. (AA)

Menemen’de milli 
BİRLİK VURGUSU

15 Temmuz Milli Birlik ve Demokrasi
Günü için Menemen Yıldıztepe
Şehitliği’nde tören düzenlendi. Törene
Menemen Kaymakamı Fatih Yılmaz,
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, Menemen Garnizon Komutanı
Topçu Albay Zekeriya Tosun,
Cumhuriyet Başsavcısı Hüseyin Kaçar,
siyasi partilerin başkan ve yöneticileri,
kamu kurumları ve STK’ların temsilci ve
yöneticileri, belediye meclis üyeleri,
muhtarlar, şehit yakınları, gaziler
katıldı. Menemen Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan, “Dün olduğu gibi bugün
ve yarın da darbelere karşı durmaya
devam edeceğiz. Vatan için gözünü
kırpmadan şehadete yürüyen 251
şehidimize Allahtan rahmet,
gazilerimize şükran ve minnetlerimi
sunuyorum” dedi. (Haber Merkezi)

15 Temmuz 2016’da Fethullahçı
Terör Örgütü’nün hain darbe
girişimine karşı canını siper eden 252
kahraman şehit dün Kadifekale Hava
Şehitliği’nde dualarla anıldı. Törene
İzmir Valisi Süleyman Elban, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, Ege Ordusu ve Garnizon
Komutanı Orgeneral Kemal Yeni ve
siyasi partilerin temsilcileri katıldı.
Şehitlerin anısına saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla
başlayan tören Kuran-ı Kerim
tilavetiyle devam etti. Şehitler anısına
okunan duaların ardından İzmir
Valisi Süleyman Elban şehitlik
defterini imzaladı. Defteri imzalayan
Elban, “Aziz şehitlerimizin hatırasını
vatanımızın bağımsızlığı ve demokrasi
için canlarını feda eden
kahramanlarımızı anmak üzere bugün
burada toplandık. Şehitlerimizin
gazilerimizin ve tüm milletimizin
göstermiş olduğu cesaret ve
fedakarlık ülkemizin bağımsızlığına ve
hürriyetine olan inancımızı
pekiştirmektedir. 15 Temmuz gecesi
milletimizin iradesi ve demokrasisine
yapılan saldırıya karşı direnen
kahraman milletimiz Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan önderliğinde tek devlet tek

millet ilkeleri doğrultusunda bu hain
saldırıyı bozguna uğratarak tarihe
altın harflerle bir destan yazmışlardır.
Kahramanlarımızın içindeki bu millet
aşkı bizlere birlik ve beraberliğin ne
kadar önemli olduğunu bir kez daha
hatırlatmıştır” dedi. 

Konuşmasının devamında Vali
Elban, “Milletimizin var olduğu
günden bugüne kadar kurduğu
devletlere yönelik birçok tehdit ve
terör saldırısı olmuştur. Ancak
milletimiz ve devletimiz hepsinden
zaferle çıkmayı başarmıştır. Bunlara
karşı olan mücadelemizi asla
bırakmadık bırakmayacağız.
Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi
Mustafa Kemal Atatürk ve silah
arkadaşlarının bize emanet ettiği bu
topraklara sahip çıkan 15 Temmuz
şehitlerimizin ve gazilerimizin ve tüm
milletimizin önünde saygıyla eğiliyor.
Bu cennet vatan için canını feda etmiş
tüm şehitlerimize Allah’tan rahmet
gazilerimize sağlık ve afiyet niyaz
ediyorum” yazdı.

Şehit kabirlerini ziyaret eden Vali
Elban, Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay ve Ege Ordusu ve
Garnizon Komutanı Orgeneral Kemal
Yeni şehitlerin kabirlerine karanfiller
bıraktılar.

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü'nün 8.yıl dönümünde Kadifekale
Şehitliği’nde düzenlenen anma töreninde yine duygusal anlar yaşandı

Çeşme’de ormanlık alanda çıkan yangında
3 kişi hayatını kaybetti. Alaçatı Mahallesi
Deliklikoy mevkisindeki ormanlık, makilik ve
otluk alanda henüz belirlenemeyen nedenle
yangın çıktı. İhbar üzerine bölgeye İzmir
Orman Bölge Müdürlüğüne ait 2 uçak, 4
helikopter, 16 arazöz, 3 su ikmal aracı, 3 dozer
ve yer ekibi sevk edildi. Rüzgarın da etkisiyle
hızla yayılan yangının yaklaştığı alanda bazı
evlerdeki kişiler, tedbir amaçlı tahliye edildi.
Yangının yaklaştığı arazide bulunan bir kadın
ve iki çocuğu da jandarma ekibi tarafından
bölgeden çıkarıldı. Yangın bölgesinde
kaybolduğu belirtilen 3 kişinin ise cansız
bedenlerine ulaşıldı. Ekiplerin yangını kontrol
altına alma çalışmalarının sürdüğü belirtildi.
İzmir Valisi Dr.Süleyman Elban olay
mahalline intikal etti. AK Parti İl Başkanı
Bilal Saygılı, sosyal medya hesabından,
“Geçmiş olsun Çeşme. Çeşme ilçemizden

gelen acı haberle sarsıldık.  Delikliköy
mevkiinde çıkan orman yangınında hayatını
kaybeden hemşerilerimize Allah’tan rahmet
diliyorum. Yangından etkilenen
hemşerilerimize geçmiş olsun dileklerimi
iletiyorum. Başımız sağ olsun” yazdı. CHP İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu da, “Aldığımız acı
haberle sarsıldık. Çeşme’de çıkan orman
yangınında maalesef 3 yurttaşımız yaşamını
yitirdi. Yurttaşlarımıza Allah’tan rahmet,
ailelerine ve yakınlarına sabırlar diliyorum.
Başımız sağ olsun #İzmir.” ifadelerini
kullandı. Bu arada Menderes’in Oğlananası
Mahallesi'ndeki ormanlık alanda henüz
bilinmeyen nedenle yangın çıktı.
Çevredekilerin ihbarı üzerine bölgeye İzmir
Orman Bölge Müdürlüğüne ait 2 helikopter, 7
arazöz, 3 su ikmal aracı ve 1 dozer sevk edildi.
Ekipler, yangını kontrol altına almak için
çalışma başlattı. (AA-Haber Merkezi)
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Karşıyaka destansı
DİRENİŞİ ANDI...

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü kapsamında, "Milletin Zaferi"
teması ile düzenlenen etkinlikler
çerçevesinde Karşıyaka’daki şehitlerin
mezarına karanfiller bırakıldı, dualar
okundu. Karşıyaka Kaymakamı Özkan
Demir, Ege Deniz Bölge Komutanı Deniz
Kıdemli Albay Tamay Durgun, Karşıyaka
Cumhuriyet Başsavcısı Ali Rıza San, İlçe
Müftüsü İsa Gürler, İlçe Jandarma
Komutanı Büşra Koçak, AK Parti İlçe
Başkanı Selahattin Köse, MHP İlçe
Başkanı Akif Yılmaz ve kamu kurum
yöneticileri Karşıyaka’daki Örnekköy
mezarlığındaki şehit mezarlarını ziyaret
ederek karanfiller bıraktı. 
(Haber Merkezi)

Aydın
Pehlivan

Özge Ceren Deniz

MEMDUH GÜNEY

Cemil 
TugayKemal 

Yeni

Süleyman
Elban

Çeşme'de orman yangını faciası: 3 ölü
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“Millet iradesine 
sahip çıkmıştır”

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı; 15 Temmuz’da
demokrasi uğruna can veren 251 şehidi
rahmetle, gazileri ise minnetle andığını
belirtti. Çankırı açıklamasında şu
ifadelere yer verdi: “O gece 7’den 77’ye
herkes şehit olup düşmek şahit olup of
dememek üzere sokaklara çıktı. Ancak
Türkiye’ye karşı simsarlık yapan kan
emiciler, küresel güçlerle hareket
ederek insafsızca emellerine
ulaşacaklarını düşünme gafletinde
bulunmuştur.  15 Temmuz farklı siyasi
duruşlara, ideolojik yatkınlıklara, yaşam
tarzlarına ve etnik kökenlere mensup
olunmasına rağmen; millet bir bütün
olarak iradesine sahip çıkma refleksi
göstermiştir Türk milletinin toplumsal
bağlarıyla birbirine ne kadar bağlı
olduğunu bir kez daha ortaya
koymuştur. Bu haince, kansızca
planlanan darbe girişiminin aktörleri,
tarihsel arka planı, hedefleri ve
başarısızlığı sahip olduğumuz yüksek
devlet anlayışı ve politik bilinçlenme ile
her daim birilerinin canını sıkmaya
devam edecektir.” (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal
Saygılı, 15 Temmuz Demokrasi ve
Milli Birlik Günü dolayısıyla
yayınladığı mesajda şu ifadelere yer
verdi: “Bugün, milletimizin
kahramanlık destanını yazdığı,
demokrasimize ve milli irademize
sahip çıktığı 15 Temmuz’un 8. yıl
dönümünü idrak ediyoruz. 15
Temmuz 2016 gecesi, Türkiye
Cumhuriyeti, tarihinin en karanlık
ve hain saldırılarından birine maruz
kalmıştır. Fetullahçı Terör Örgütü
(FETÖ) ve işbirlikçileri tarafından
planlanan bu hain darbe girişimi,
ülkemizin bağımsızlığını,
demokrasisini ve milli iradesini
hedef almıştır. Ancak, milletimizin
azim ve kararlılığı,
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'ın liderliği ve
çağrısıyla meydanlara inen
vatandaşlarımızın cesareti
sayesinde bertaraf edilmiştir. O
gece, Türk milleti bir kez daha
tarih yazmıştır. Tankların,
uçakların ve silahların karşısında
hiçbir korku belirtisi göstermeden
duran vatandaşlarımız, demokrasiyi

ve milli iradeyi koruma
konusundaki kararlılığını tüm
dünyaya ilan etmiştir. Bu direniş,
tarihte benzeri olmayan bir ruh hali
ve demokrasi bilincini
yansıtmaktadır. Milletimiz, bir kez
daha birlik ve beraberlik içerisinde

hareket ederek, ülkemizi karanlık
bir geleceğe sürüklemek
isteyenlere karşı dik durmuştur.’’

İzmir’in de o gece destansı bir
duruş sergilediğini ifade eden AK
Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı,
‘’Hemşehrilerimiz, demokrasiye

olan inançlarını ve vatan sevgilerini
en güçlü şekilde ortaya
koymuşlardır. İzmir, her zaman
olduğu gibi bir kez daha
Türkiye’nin demokrasisine,
geleceğine ve milli birlik ruhuna
sahip çıkmıştır. Bu aziz milletin bir
ferdi olmaktan gurur duyuyoruz. 15
Temmuz’un şehitlerini rahmetle,
gazilerini ise minnetle anıyor,
fedakarlıklarını asla
unutmayacağımızı bir kez daha
vurguluyoruz. Bu hain darbe
girişiminin ardından, ülkemiz pek
çok alanda önemli reformlar
gerçekleştirmiş ve demokrasimizi
daha da güçlendirmiştir. Türkiye,
bu süreçte, bir daha böyle bir hain
girişimin yaşanmaması için gerekli
tüm tedbirleri almıştır.
Cumhuriyetimizin temelleri,
milletimizin kararlılığı ve birlik
ruhu ile daha da
sağlamlaştırılmıştır. Bu ve buna
benzer girişimler, ülkemizde bir
daha olmamak üzere tarihin
karanlıklarına gömülmüştür”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Zafer Partisi İzmir İl Başkanı
Naşit Birgüvi 12 Temmuz 2024
günü İzmir Alsancak Enver
Dündar Başar Sokak’ta
yağmurlu havada su basan
caddeden karşıya geçmek
isterken elektrik akımına
kapılan Özge Ceren Deniz ve
İnanç Öktamay’ın vefatına
neden olayla ilgili sert
açıklamalarda bulundu. 

Birgüvi açıklamasında
kimsenin yaşanan elim olayda
sorumluluğu üzerinden atmaya
çalışmaması ve sorumluların bir
an önce gereken cezayı almaları,
benzer olayların tekrar
yaşanmaması için gereken
önlemlerin alınması gerektiğini
belirtti. 

Naşit Birgüvi açıklamasında
İzmir İl Başkanlığı olarak olay
yerinde de incelemelerde
bulunduklarını belirterek,
yaşanan olayı bir kaza olarak
nitelendirmediklerini, bunun bir
cinayet olduğunu, yaşanan acı
olayın yıllardır göstere göstere
geldiğini belirtti.  Birgüvi
açıklamasının devamında şu
ifadelere yer verdi: Elektrik
Mühendisleri Odası İzmir
Şubesi’nin konuyla ilgili

açıklamalarını çok dikkatli
değerlendirdik. Bunun yanında
yanlış bir değerlendirmeden
kaçınarak bugün basına da
yansıyan bilirkişi ön raporunun
da oluşmasını özellikle bekledik.
Her iki rapor da açıkça
göstermektedir ki olayda hem
İZSU hem de GDZ Elektrik asli
kusurludur. Bu iki kurum
kusurlu olmalarının yanında bu
kusurlarını kabul etmeyerek ve
topu taca atmaya çalışarak
vicdanlardaki yarayı da iyice
arttırmaktadır. Olayların
temelinde liyakatsizlik vardır.

Yerel basında yıllar önce
yapılan haberler ve uyarılar bir
yanda dururken, deniz suyunun
yükselmesi ve bölgeye günlerce
elektrik verilememesi
sorununun üzerinden daha bir
yıl bile geçmedi. 

Alsancak bölgesi en ufak bir

yağmurda sular altında kalıyor.
İzmirlinin şehrin anahtarını
AKP’ye vermemek için
gösterdiği direnci “çalışmasam
da seçileceğim” şeklinde
algılayan CHP, bu bölgeye
yatırım yapmayı ve sorunları
çözmeyi aklının ucundan bile
geçirmiyor. 29 şüphelinin
yakalama kararı ile 15 kişinin
göz altına alınması bize ilgili
kurumların hiçbirinin masum
olmadığını göstermektedir. 

Sorumluların acil olarak
cezasını bulması ve bir daha
benzer olaylar yaşanmaması
için önleyici faaliyetlerin yerine
getirilmesi elzemdir. Bu vesile
ile yitirdiğimiz vatandaşlarımız
Özge Ceren Deniz ve İnanç
Öktamay’a tekrar Allah’tan
rahmet, kederli aileleri ve
sevenlerine başsağlığı
diliyorum.” (Haber Merkezi)

AK Parti İl Başkanı Saygılı, 15 Temmuz mesajında, “O darbe Cumhurbaşkanımız’ın
çağrısıyla meydanlara inen vatandaşlarımızın cesareti sayesinde bertaraf edildi” dedi

“Kimse sorumluluktan
kaçmaya çalışmasın”

Alsancak’ta iki kişinin
elektrik yüklü yağmur

suyuna kapılarak
ölmesine Zafer Partisi
İzmir İl Başkanı Naşit

Birgüvi’den de tepki geldi
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AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı ve İzmir Büyükşehir
Belediye Başkan Adayı Hamza
Dağ, seçimlerin üzerinden 100
gün geçmesinin ardından
Çiğli'de sahaya indi. AK Parti
Çiğli İlçe Başkanı Oktay Özdemir,
Cumhur İttifakı ortağı MHP İlçe
Başkanı Orhan Yılmaz, AK Parti
Belediye Başkan Adayı Murat
Gökçekaya ve partililerle birlikte
esnaf ziyareti yapan Dağ,
vatandaşlarla da ayaküstü
sohbet etti, gençlerle şakalaştı.
Ekibi ile birlikte sorunları
dinleyen Dağ notlar aldı. Çiğli

çarşısında vatandaşlar
tarafından sıcak karşılanan
Hamza Dağ, çocuklarla da
yakından ilgilendi, fotoğraf
çektirip harçlık verdi. Ziyaret
sırasında kendisine yöneltilen su
zammı konusunda zammın hayli
yüksek olduğunu kaydeden Dağ,
"Su her zaman elektrikten daha
ucuz olur. Yüzde 45’lik artış
yüksek oldu. Elektriğe enflasyon
oranında yani yüzde 38 zam
yapıldı. Bence su zammı bundan
aşağıda olmalıydı" dedi. UKOME
kararı ile yeniden başlayan 90
dakikalık ücretsiz ulaşıma da

değinen Dağ, "Büyükşehir
Belediyesi'nin şirketleri ESHOT,
İZULAŞ, izdeniz ve bir de
ortaklaşa İZBAN var. Bu 90
dakika farkını bir şirket
üstlenecek, onun da sübvanse
etmesi gerekiyor. Ama nasıl
bunu bilmiyoruz" diye konuştu.
Dağ, Çiğli Belediyesi’nde işten
çıkartıldıkları için günlerdir
belediye önünde eylem yapın
işçileri kendisinin değil Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız’ın ziyaret etmesi
gerektiğini söyledi.
(Haber Merkezi)

HAMZA DAĞ ÇİĞLİ'DE NABIZ YOKLADI

“Ata’sına bağlı bu
millet boyun eğmez”

“15 Temmuz milli 
iradenin zaferi”

AK Parti İzmir Milletvekili Dr. Mehmet
Kasapoğlu 15 Temmuz dolayısıyla bir
mesaj yayınladı. Dr. Kasapoğlu mesajında
şunları söyledi: 15 Temmuz; demokrasi
ve özgürlüğünü hedef alan hain
darbecilere karşı sergilediğimiz topyekûn
bir direniştir. 15 Temmuz; tarihimizde
halk tarafından seçilmiş ilk
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
etrafında omuz omuza durduğumuz
demokrasi mücadelesidir. 15 Temmuz;
milli iradenin üzerinde hiçbir güç
olamayacağının tasdikidir. Bu zafer,
sadece Türkiye'nin değil, tüm mazlum
milletlerin de zaferidir.” (Haber Merkezi)

AK Partili Kırkpınar:
Türkiye geçilmez!

AK Parti İzmir Milletvekili Yaşar
Kırkpınar, 15 Temmuz’da Türkiye’nin
geçilmez olduğunu tüm dünyaya
gösterdiklerini vurguladı. Kırkpınar
mesajında şu ifadelere yer verdi: “15
Temmuz, milletin, milli iradenin,
demokrasiye gönül verenlerin zaferidir.
15 Temmuz hakkın batıla, adaletin zulme,
istiklalin istiskale galip gelmesinin adıdır.
Milletimiz 15 Temmuz’daki direnişi ile
hem bir darbe girişimini püskürtmüş hem
de ülkemizi teslim almayı hedefleyen bir
işgal teşebbüsünü engellemiştir. Genci
yaşlısıyla bu millet Türkiye’nin geçilmez
olduğunu tüm dünyaya bir kez daha
göstermiştir.” (Haber Merkezi)

Hamza 
Dağ

CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
15 Temmuz darbe girişiminin 8.yılında bir
mesaj yayınladı. Aslanoğlu, mesajında
“Cumhuriyet ilkelerinden, demokrasiden
ve ebedi liderimiz Mustafa Kemal
Atatürk’ün yolundan her uzaklaşıldığında
hain darbe girişimleri karşımıza
çıkmıştır. Ama cumhuriyet ve Atatürk
sevdalısı milletimiz bu hainlere ve
işbirlikçilerine her defasında hak ettikleri
cevabı vermiştir. Hayatlarını kaybeden
tüm şehitlerimize Allah’tan rahmet
diliyor, gazilerimize minnetlerimi
sunuyorum. Bu cumhuriyet çok hain çok
darbe görmüştür ama cumhuriyetine ve
Atasına yürekten bağlı olan bu millet hiç
boyun eğmemiştir, asla eğmeyecektir”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Şenol
Aslanoğlu

Şenol
Aslanoğlu

Şenol
Aslanoğlu

Şenol
Aslanoğlu

Şenol
Aslanoğlu

Muharrem
Kasapoğlu

Yaşar
Kırkpınar

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

Naşit
Birgüvi

“TürkMilleti o gece
bir tarih yazmıştır’’

Bilal 
Saygılı
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Yüksek faiz, sıkı para politikası
ile finansmana erişim zorluğu
girişimcilerin cesaretini kırdı. Yeni
firma kuruluşları yaklaşık olarak
yüzde 20 azaldı. Türkiye Odalar ve
Borsalar Birliği verilerine göre yılın
ilk beş ayında 17 bin 716 şirket
kepenk indirdi. Yabancıların
Türkiye yatırımlarında da belirgin
bir düşüş gerçekleşirken otomotiv
sektöründeki yabancı yatırımlar
dikkat çekti. İş insanları reel
sektördeki gelişmeleri Ege Telgraf’a
değerlendirdi.

Ekonomideki belirsizliklerin
girişimcileri tedirgin ettiğini
vurgulayan İzmir Sanayici ve İş
İnsanları Derneği (İZSİAD)
Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin
Cengiz, “Türkiye ekonomisi son
yıllarda dalgalı bir seyir izliyor. Döviz
kurlarındaki ani yükselişler,
enflasyon oranlarının yüksek
seyretmesi ve genel ekonomik
belirsizlikler, girişimcilerin yeni iş
kurma konusunda tereddüt
etmesine yol açıyor. Bankaların
kredi verme koşullarını zorlaştırması
ve faiz oranlarının yüksek olması,
işletmelerin sermaye bulmasını
engelliyor. Yeni kurulacak firmalar
için başlangıç sermayesini bulmakta
zorlanırken, öz sermayesi güçlü
olmayan işletmeler finansal zorluklar
nedeniyle kapanma riski ile karşı
karşıya kalıyor. Üretim
maliyetlerinin artması, özellikle
enerji ve hammadde fiyatlarındaki
artışlar, işletmelerin kar marjlarını
daraltmakta ve ayakta kalmalarını
zorlaştırmaktadır. KDV oranlarının
yükseltilmesi, yeni vergilerin
getirilmesi, mevcut vergi oranlarının
artırılması gibi düzenlemeler,
işletmelerin maliyetlerini artırıyor.
Bazı sektörlerdeki yoğun rekabet,
küçük işletmelerin ayakta kalmasını
zorlaştırdı. Ayrıca uygulanan sıkı
para politikası sonucu düşen
talepler, işlem hacimleri gerileyen
firmaların kapanmasına neden
olabiliyor. Biz paradan para
kazanma döneminin kapanmasını
istiyoruz. Üretime yatırım yapılarak
istihdam artırılarak ülke
ekonomisine katkı konulmasından
yanayız. Sürdürülebilir bir yatırım
ortamı kısa vadede oluşturulmalıdır.
Aksi halde işletme kapanmaları

daha da artar. Girişimcilerin yeni
yatırıma cesareti kalmaz” dedi.

ESNAFIMIZ DAHA SADIK
Esnafın tüm zorluklara rağmen

ayakta kalmak için gecesini
gündüzüne kattığını belirten Türkiye
Ağaç İşleri Federasyonu Genel
Başkanı Hüseyin Taklacı, “Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği üyesi
kurumlara göre esnaf ve sanatkarlar
odalarına kayıtlı üye işletmeler
arasında bir fark var. Şahıs
firmalarının sahipleri, genellikle
işletmelerine kişisel olarak daha
bağlı ve motive olurlar. İşletmenin
başarısı doğrudan sahibinin gelirine
ve yaşam standardına etki ettiğinden,
sahipler işlerini sürdürmek için daha
büyük bir çaba gösterirler. Ortaklık
yapısının olmaması, yönetim
çatışmalarını ve anlaşmazlıkları
azaltır. Şahıs firmalarının tek sahibi
olduğu için, işletme üzerindeki
kontrol tamamen firmayı kuran
kişiye aittir. Bu durum, işletmenin
yönetiminde ve kararlarında tam bir
bağımsızlık sağlar. Esnaf işletmeleri
daha dirayetli olmasına rağmen son
dönemdeki kapanmalar oldukça
yüksek. Açılış olanları arzu ettiğimiz
seviyede değil. Ülkemizin 61 ilindeki
147 esnaf odası aracılığıyla 100 binin
üzerinde üyemiz var. Genel olarak
üretim şartlarının zorluğundan
şikayet alıyoruz. Yüz milyon lirası
olan bir esnaf parasını mevduata
yatırdığında yapacağı üretimden çok
daha fazla para kazanabilir. Riske

girmeden taş atıp kolu yorulmadan.
Ama bu yaklaşım doğru değil. Biz
hammadde tedarik eden,
işletmesinde istihdam sağlayan,
katma değer yaratan esnafın karlı
çıkmasından yanayız. Ekonomik

belirsizliklerin azaltılması ve
istikrarın sağlanması, girişimcilerin
yatırım yapma konusundaki güvenini
artıracaktır. Bu doğrultuda, döviz
kurlarındaki dalgalanmaların
minimize edilmesi, enflasyonun
kontrol altına alınması ve ekonomik
büyümenin sürdürülebilir hale
getirilmesi önemlidir. Bankaların
girişimcilere uygun faiz oranları ve
esnek geri ödeme koşulları ile kredi
vermesi teşvik edilmelidir.
Girişimcilere yönelik hibe
programları ve fonlar
oluşturulmalıdır. Özellikle genç ve
kadın girişimcilere yönelik özel
programlar geliştirilmelidir. Yeni
kurulan firmalar için belirli süreler
boyunca vergi muafiyetleri veya
indirimleri sağlanmalıdır. Deneyimli
iş insanlarının, yeni girişimcilere
mentorluk yapması teşvik
edilmelidir. Dijitalleşme ve
teknolojinin etkin kullanımı, yeni
firmaların rekabet gücünü
artıracaktır” ifadelerini kullandı.

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Fetullahçı Terör
Örgütü'nün (FETÖ) 15 Temmuz 2016'daki darbe
girişimine ilişkin, "Benzer bir zafiyet ve ihanetin
tekrar etmemesi için ülkemizi o günlere getiren
süreçten alınması gereken dersler olduğu
unutulmamalıdır." ifadesini kullandı. Özel, sosyal
medya hesabından şunları paylaştı: "15 Temmuz
darbe girişiminin 8'inci yılında şehitlerimizi rahmet,
gazilerimizi minnetle anıyorum. Benzer bir zafiyet ve
ihanetin tekrar etmemesi için ülkemizi o günlere
getiren süreçten alınması gereken dersler olduğu
unutulmamalıdır. CHP olarak demokrasiye ve halk
egemenliğine olan bağlılık ve inancımızı bir kez daha
gururla ifade ediyorum." (AA)

MÜSİAD İzmir Başkanı Gökhan Temur, 15 Temmuz
Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla yayınladığı mesajında,
birlik ve beraberlik vurgusu yaptı. MÜSİAD İzmir Başkanı Temur,
“15 Temmuz 2016, bir milletin asıl gücü, tankı, topu, tüfeği değil,
imanlı ve inançlı evlatları olduğunun bir kez daha tescillendiği,
darbecilere halkın darbe yaptığı, bundan böyle hiçbir güç,
milletin ve iradesinin rehin veya teslim alınamayacağının hukuk
dışı yol ve yöntemlerle iktidar değişikliği yapamayacağının veya
iktidar olamayacağının dosta ve düşmana öğretildiği gündür.
Türkiye'nin demokratik kazanımlarını, milli birlik, beraberlik ve
bağımsızlığımızı yok etmeyi hedefleyen vatan hainleri, Sayın
Cumhurbaşkanımızın dirayetli duruşu, kararlı tutumu ve
milletimizin devletine ve demokratik iradesine sahip çıkmasıyla
hüsrana uğratılmıştır” dedi. (Haber Merkezi)

“Türk Milleti’nin inançlı
evlatlarının zaferidir”

Çiğli, 15 Temmuz
şehitlerini yadetti

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü Programı kapsamında Çiğli’de de
tören düzenlendi. Çiğli Kaymakamı Fatih
Görmüş başkanlığındaki protokol önce
Atatürk Anıtı’na çelenkleri sundu. Çelenk
sunma törenine AK Parti İlçe Başkanı
Oktay Özdemir ve yönetimi ile MHP İlçe
Başkanı Orhan Yılmaz ve yönetimi de
katıldı. Ardından Çiğli 15 Temmuz Şehitler
Anıtını ziyaret edilerek, aziz şehitler
dualarla anıldı. Protokol Çiğli Mezarlığı
şehitlik bölümündeki şehit askerlerin
kabirlerine karanfiller bıraktı. 
(Haber Merkezi)

FOÇA TEMAD’LILAR 
Harmandar’la devam

Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği
(TEMAD) Foça Şubesi olağan
kongresinde mevcut başkan Ramazan
Harmandar ve yönetim kurulu üyeleri
güven tazeledi. Reha Midilli Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirilen seçimli
kongrede, 3 yıllık süre için görev
yapacak yönetim kurulu Ramazan Aslan,
Akif Batı, Yaşar Orhan ve Mustafa
Tüylek’ten oluştu. Denetim Kurulu’nda
İrfan Kaptıkaçtı, Erol Çetin ve Aydın
Aykut, Disiplin Kurulu’nda Celil Çelik,
Yahya Özdemir ve Ahmet Ertürk görev
aldı. Başkan Ramazan Harmandar,
“Üyelerimizin özlük haklarını tüm
platformlarda aramaya, bu uğurda her
türlü mücadeleyi vermeye devam
edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Efes Selçuk’ta
dolu dolu tiyatro

İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Efes
Selçuk Belediyesi desteği ile düzenlenen
17. Uluslararası Türkiye Tiyatro
Buluşması tiyatro sanatçılarının ve tiyatro
severlerin katıldığı atölyeler, söyleşiler ve
tiyatro gösterisi ile son buldu. Pamucak
Kamp Alanı’nda gerçekleşen atölyeler
sonrasında Ayasuluk Kitap Kafe'de Metin
Güler, Çağlar İşgören, Nazif Uslu ve Özgün
Aytar'ın katılımıyla gerçekleşen “Ödüller
ve Tiyatro” söyleşisi ile tiyatro severler bir
araya geldi. Söyleşilerin ardından Amfi
Tiyatro’da sahnelenen “Günebakan Cam
Kırıkları Mecburi İstikamet” adlı tiyatro
oyunu izleyicilerle buluştu. 
(Haber Merkezi)
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“Benzer ihanet
tekrar etmemeli”

Özgür 
Özel

Gökhan 
Temur
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Konkordato ve kapanışlar 
reel sektörü ürkütüyor
Sürdürülebilir

bir ticaret
arzusuyla

üretimlerine
devam eden iş
insanları, peş

peşe gelen
firma kapanış

haberleri 
ve konkordato

ilanlarının
tedirginliğini

yaşıyor
Hüseyin TaklacıEnver Mehmet TorunHüseyin Cengiz

Firma kapanışları kadar
piyasalarda konkordato
tedirginliğinin de yaşandığını
vurgulayan Ege Otomotiv Derneği
(EGOD) Başkanı Enver Mehmet
Torun, “Bu yılın ilk yarısında
konkordato başvurularında geçici
mühlet kararı verilen şirket sayısı
605’e yükselerek, geçen yılın
tamamını aştı. En fazla konkordato
kararı inşaat ve tekstil sektöründe
verildi. Piyasadaki firmalar pür
dikkat konkordato kararlarını takip
ediyor. Yıl sonuna kadar firmalar
genel gidişata bakacak. Buna bizimde
firmamız dahil. Çok açılmadan
ticaretimizi sürdüreceğiz. Büyük
ihtimalle küçülmeye gideceğiz. İş
insanları ne kadar kontrollü ticaret
yapmış olsa da konkordatoların
gazabından kurtulmakta zorluk
yaşıyor. Bir işletmenin konkordato
ilan etmesi, öncelikle bu işletmeye
mal ve hizmet sağlayan tedarikçileri
olumsuz etkiliyor. Tedarikçiler,
konkordato sürecine giren
işletmeden alacaklarını tahsil
etmekte gecikmeler yaşıyor. Bu
durum, tedarikçilerin kendi nakit
akışlarını olumsuz etkiliyor.
Konkordato sürecinde, borçlu
işletmenin ödeme planları yeniden
düzenleniyor. Bazı alacaklar

tamamen tahsil edilemeyebiliyor.
Tedarikçiler, borçlarının bir kısmını
kaybetme riskiyle karşı karşıya
kalıyor” diye konuştu.

KONKORDATO TEDİRGİNLİĞİ VAR

Bazı yatırımların yanlış
yorumları beraberinde
getirdiğini belirten EGOD
Başkanı Torun, “Son günlerde
otomotiv alanında bazı yabancı
firmalar Türkiye'de yatırım
yapma kararı aldı. Yerli
üreticimiz ‘yabancı yatırım
yaparken siz neden yatırım
yapmıyorsunuz’ söylemleriyle
karşılaşıyor. Çinli araç firmaları
ülkemizde yatırım yaparak ek
vergi yükünden kurtuluyor.
Dünyada kendilerine uygulanan
kotaları Türkiye’de üretim
yaparak aşma teşebbüsü bunlar.
Ülkemizde 13 otomotiv firması
Türkiye menşeli üretim yapıyor.
Dünya pazarlarına Türkiye’den
ürün göndermenin hukuki ve
ticari sorumluluklarını taşıyorlar.
Otomotiv firmalarının stratejik
yatırım kararlarıyla normal
yatırımları karşılaştırmak doğru
bir yaklaşım olmaz” ifadelerini
kullandı. 

STRATEJİK YATIRIM FARKLI

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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BELEDİYE EĞİTİP ÖĞRETİYOR, ARDINDAN DA ÜRETİM DESTEĞİ VERİYOR

Menderes’te 
oyunlu parklar

Gazetecilerin
iklim buluşması

Güvercin Masa 
ile çözüm var!
Kuşadası Belediyesi bünyesinde,
vatandaşların başvurularını,
şikâyetlerini ve taleplerini alarak
gerekli birimlerle koordinasyon kurup
çözüme kavuşturan “Güvercin Masa”
2024 yılının ilk 6 ayında toplam 60 bin
991 talep aldı. Kuşadası Belediye
Başkanı Ömer Günel'in göreve
gelmesinin ardından "vatandaş
memnuniyeti odaklı" hizmet anlayışı
doğrultusunda yeniden yapılandırılan
Güvercin Masa, başvuru merkezi, 7/24
hizmet veren çağrı merkezi, talepleri
ilgili birimlere ileten koordinasyon
birimi ve vatandaşların taleplerinin
çözüm sürecini yerinde inceleyen
saha gözlem ekibi olarak hizmet
veriyor. (Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi düzenlediği arıcılık
kurslarına katılan Bornovalıları, eğitimden
sonra da yalnız bırakmıyor. Kendi arazisinde
arıcılık yapan kursiyerleri yerinde ziyaret
eden Bornova Belediyesi’nin uzman
personeli; kovanları inceleyerek daha yüksek
verim için yapılması gerekenleri anlatıyor. 

Bornova Belediyesi’nin tarımsal
kalkınmayı desteklemek amacıyla her yıl 13
hafta süren teorik ve pratik arıcılık eğitimleri
düzenleyerek yeni arıcılarına birer kovan ve
arıcılık malzemeleri hediye ediliyor. Eğitime
katılan Bornovalılar kovanlarını Bornova
Belediyesi’nin 22.5 dönümlük arılığında
arıcılığa başlayabildiği gibi, isteyenler de
kendi belirledikleri arazilerde de arıcılık
yapabiliyor. Bornova Belediyesi eğitim
hizmetinin kapsamını genişleterek, kendi
arazisinde arıcılık yapan kursiyerler talep
ederse, kovanlarını yerinde inceleyerek
önerilerde de bulunuyor.

ÖĞRENCİ VE ARICI
Bornova Belediyesi bu yıl başlatılan

uygulama ile arıcılara verdiği desteği
genişletti. Çiçekli Mahallesi’nde arıcılık
yapan Ege Üniversitesi Sosyoloji Bölümü
öğrencisi Hatice Kara da kovanlarının
durumunu daha iyi hale getirmek için
Bornova Belediyesi’nden destek aldı.
Bornova Belediyesi’nin kursuna katılarak
arıcılığa başladığını söyleyen Kara, “Ben
Çiçekliköy’de oturuyorum. Bir yandan
okuluma devam ederken bir yandan da
köyümde ekolojik arıcılığı sürdürmek

istedim. Bornova Belediyesi’nin kursu benim
için çok faydalı oldu. Hem kursun sonunda
hediye olarak verdikleri kovan ve arılar için
hem de şimdi verdikleri destekler için
teşekkür ediyorum” dedi.

DESTEĞE DEVAM 
Tarım ve hayvancılık konusunda yerel

üreticiye verdikleri desteklerin artarak devam
edeceğini söyleyen Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, “Bornova Belediyesi olarak

hayata geçirdiğimiz projelerimizle ilçemizin
tarımsal potansiyelini ortaya çıkarmayı
hedefliyoruz. Arıcılık konusundaki
potansiyelimizin de çok yüksek olduğunu
düşünüyoruz. Bunun için bu konudaki
desteklerimizi sürdüreceğiz. Verdiğimiz
teorik eğitimler, Kayadibi’ndeki arılığımızda
gerçekleştirdiğimiz pratik eğitimler ve
ücretsiz olarak sağladığımız malzeme
desteğiyle üreticilerimizin yanında olmaya
devam edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin
başkenti Lefkoşa Türk Belediyesi’nin
Başkanı Mehmet Harmancı ve
beraberindeki heyet, Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal'ı
ziyaret etti. Harmancı’yı
makamında ağırlayan Başkan
Önal, iki kardeş kent arasında
yapılacak her türlü iş birliğine
açık olduklarını ifade etti. Daha
sonra Mansuroğlu
Mahallesinde yer alan ‘Bayraklı
Belediyesi 100.Yıl Matematik ve
Zeka Oyunları Parkı’ modelini
Lefkoşa'ya taşımak istediklerini belirten
Başkan Harmancı ile heyeti ve Başkan Önal ile
birlikte parkta incelemelerde bulundu. Görevlilerden
işleyişle ilgili bilgiler aldı. Gezinin ardından Başkan

Önal, Başkan Harmancı ve
beraberindeki heyet, 30 Ekim

2020'de yaşanan İzmir
depreminde hayatını

kaybedenlerin anısına yapılan
anıtı ziyaret etti. Büyük
yıkımda hayatını kaybeden
vatandaşlar anısına anıta
karanfiller konuldu. Lefkoşa
Türk Belediyesi Başkanı

Mehmet Harmancı'yı
ağırlamaktan memnuniyet

duyduklarını belirten Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal,

"Bayraklı ile Lefkoşa'nın karşılıklı olarak
yapacağı projelerde iş birliği içinde olacağız.

İki kentin karşılıklı olarak yararına olacak her türlü iş
birliğine hazırız" dedi. (Haber Merkezi)

Bornova arıcılıkta
artık kendini aştı

Bir zamanlar Güzelbahçe’nin
en gözde mekanlarından olan
Ehlikeyf Restaurant ve
Eğlence mekanı uzun
zamandır atıl durumda
bekliyordu. Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa
Günay’ın seçim vaatlerinden
birisi olan ve ‘Benim en
prestijli projelerimden biri’
dediği Ehlikeyf Etüt, Anaokulu
ve Aş Evi’ projesini yapımının
önü açılmış oldu. Seçimde
önemli projelerinin başında
geldiğini söyleyen Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa
Günay, “Uzun zamandır atıl bir
durumda bekleyen Ehlikeyf
artık yeni ve prestijli
projelerimizin başında gelen
‘Ehlikeyf Etüt, Anaokulu ve Aş

Evi’ne başlıyacağız. İzmir
Büyükşehir Belediye
Meclisimizden çıkan karar
neticesinde Ehlikeyif 25
yıllığına belediyemize tahsis
edildi. Biz de bu süreçten
sonra teknik ekibimizle birlikte
gereken çalışmalara yapıp
projemizin çalışmalarına
başlayacağız. 

Söz bitti artık çalışma
zamanı” diye konuştu. Kararın
alınması ve meclisten
geçmesini değerlendiren
Başkan Günay, “İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cemil Tugay
ve Büyükşehir meclis
üyelerimize çok teşekkür
ediyorum” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi
Gençlik ve Spor
Müdürlüğü
bünyesinde
düzenlenen yaz
dönemi yüzme
kursları
Cumhuriyet ve
Demokrasi Parkı
Yüzme Havuzunda
devam ediyor. 6-14
yaş arası çocukların
kabul edildiği yüzme
kursları, profesyonel
antrenörler eşliğinde haftanın beş
günü gerçekleştiriliyor. Kursa
katılan çocuklar, yaş ve yüzme
bilme derecelerine göre gruplara
ayrılıyor. Hem temel yüzme eğitimi
alan hem de yaz tatili eğlenceli bir
şekilde geçirme imkanı bulan
çocuklara, kurs bitiminde sertifika
da verilecek. Çiğli Belediye Başkanı

Onur Emrah Yıldız,
“Çocuklarımızın ve
gençlerimizin yaz
tatilini verimli ve
eğlenceli
geçirebilmesi için
yaz spor okulumuz
bünyesinde kurslar

açtık. Özellikle
yüzme kursumuza

büyük ilgi var.
Kurslarımız haftanın

beş günü eğitmenlerimiz
eşliğinde devam ediyor.

Çocukları için yüzme kursuna kayıt
yaptırmak isteyen ebeveynler,
Cumhuriyet ve Demokrasi
Parkımıza giderek işlemlerini
gerçekleştirebilir. Çiğli’de yüzme
bilmeyen çocuğumuz da
kalmaması için kursumuz yaz
botunca devam edecek” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Menderes Belediyesi Park Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri parklarda
çocukların yön, denge
koordinasyonlarını güçlendirmek,
zihinsel becerilerini geliştirmek ve
sosyalleşmelerini sağlamaya yönelik
zemin oyunları yapıyor. Boyayarak
gerçekleştirilen renkli ve eğlenceli
oyunlar çocukların ilgisini çekiyor.
Alınan olumlu geri dönüşlerin mutluluk
verici olduğunu ifade eden Menderes
Belediye Başkanı İlkay Çiçek;
“Çocuklarımız için parklarımızı
geliştiriyor ve güzelleştiriyoruz. Bazı
parklarımızda çalışmalara başladık.
Adım adım birçok parkımızı oyunlarla
renklendireceğiz. Her şey çocuklarımız
için” dedi. (Haber Merkezi)

Seferihisar Belediyesi, Seferihisar
Gazeteciler Cemiyeti, Kültürel ve
Ekolojik Hayatı Koruma Derneği ve AB
Sivil Düşün Programı'nın katkılarıyla ve
İzmirli gazeteci Eral Aytemiz’in
koordinatörlüğünde Çevre ve İklim
Haberciliği Buluşması Seferihisar
Belediyesi Teos Yazarlar Evi’nde
yapıldı. İki gün boyunca çeşitli
başlıklarda çevre ve iklim gazeteciliğini
konuşan genç gazetecilere
sertifikalarını SGC Başkanı İnanç
Karabulut, Seferihisar Kent Konseyi
Başkanı gazeteci Sevil Ege, yıllarca Ege
Bölgesinde gazetecilik yapmış Ümit
Şahinler ve Evrensel Gazetesi'nin İzmir
temsilcisi Özer Akdemir takdim etti.
(Haber Merkezi)

“Çiğli’de yüzmeyi bilmeyen 
bir tek çocuk kalmayacak”
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Atıl vaziyetteki Ehli Keyf 
Güzelbahçe Belediyesi’nin



İzmir Büyükşehir Belediyesi Kadın
Çalışmaları Şube Müdürlüğü, Mercek Projesi
kapsamında Kadifekale’de mahalle bostanı
kurdu. Kadifekaleli kadınlar, 6 dönümden
oluşan bostanda yazlık ve kışlık sebzeleri
ekiyor. Atalık tohumlardan oluşan fideleri
ve ürünler için kullanılan suyu İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nden temin eden
kadınlar, ürünlerin olgunlaşmasıyla hasat
yapmaya başlıyor. Bostan sayesinde pazar
alışverişine daha az gittiklerini belirten
kadınlar, bostanda hem huzur bulduklarını
hem de dayanıştıklarını ifade ediyor.  

137 KADIN BOSTANDA 
Mercek Projesi’nde sosyolog olarak

görev yapan Elif Gökçen, “İzmir
Büyükşehir Belediyesi Kadın Çalışmaları
Şube Müdürlüğü’ne bağlı Mercek Projesi
kapsamında kurulan mahalle bostanında
hasadımız yapılıyor. Bostanımız Kadifekale’de
6 dönüm olmak üzere üç etaptan oluşuyor.
Toplam 137 kadın, bostanımızda ürün
yetiştiriyor” bilgisini verdi. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Tarımsal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı’nın atalık tohumlardan üretilen

fideleri, Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı’nın ise ürünlerin ihtiyacı olan suyu
temin ettiğini kaydeden Gökçen, “Yazın
domates, biber, patlıcan, kışın da karnabahar,
brokoli ve yeşillik ekiliyor. Kadınlar, buradaki

ürünler sayesinde pazara fazla gitmediklerini
söylüyor. Kadifekale mahalle bostanımız,
kadınlar tarafından bir sosyalleşme alanı
olarak da kullanılıyor. Burası, kadınların bir
arada olduğu, dayanışmayı güçlendirdiğimiz bir
alan. Burada çeşitli etkinlikler ve piknik de

düzenliyoruz” ifadelerini kullandı.
Mahalle bostanına patlıcan, biber, domates

ektiğini söyleyen Melek Sincar, “Mahalle
bostanımız, belediyemiz tarafından bize verildi.
Bu sene yaz ayı için patlıcan, biber ve

domatesin yanında kavun için de
fide verdiler. Toprak verimli. Bu
sene sulama konusunda da destek
verildi. Buradan topladığımız
ürünlerle türlü, kızartma, dolma
yapıyoruz. Pazara gitmiyorum.
Bugün bostana gelip ürünlerimi
topladım. Bir haftalık sebze
ihtiyacımı karşıladım. Bostanda
huzur buluyorum, mutlu oluyorum.
Buraya gelen kadınlarla
kaynaşıyoruz, etkinlik düzenliyoruz.
Buranın faydasını çok gördüm.
Daha önce ekim konusunda bilgim
olduğunu sanırdım ama aslında

bilmiyormuşum. Burada çok şey öğrendim”
dedi. Mercek Projesi kapsamında,
Kadifekale’nin yanı sıra Buca Mustafa Kemal
Mahallesi’nde 750 metrekare, Bornova Meriç
Yaşayan Parkı’nda ise 500 metrekarelik
mahalle bostanı bulunuyor. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin kadınlara yönelik olarak Kadifekale’de kurduğu mahalle
bostanında hasat başladı. Kadınlar, bostan sayesinde ev ekonomilerine destek oluyor 

Cittaslow Birliği Uluslararası Proje
Yarışmasının ‘‘Misafirperverlik,
Farkındalık ve Eğitim Ödülü’’nü Foça
kazandı. Antalya’da gerçekleşen
Uluslararası Sakin Kentler Birliği
(Cittaslow) Olağanüstü Türkiye Genel
Kuruluna katılan Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı, Avrupa Kültür Rotasına
dahil edilmesi amacıyla Avrupa
Konseyi’ne sunulan Foçalıların Yolculuğu

‘‘Journey of Phokaians’’ Projesinin
kazandığı ödülü teslim aldı. Başkan Fıçı,
yeni dönemde Foça’nın kimliğini koruma
ve uluslararası iş birliklerini artırma
konusunda önemli adımlar atacaklarını
belirterek, “Kurduğumuz uluslararası ve
iller arası yoğun iş birlikleriyle Foça’mızın
tanınırlığını ve Foça’mızdaki yaşam
kalitesini artırmaya devam edeceğiz’’
dedi. (Haber Merkezi)

Foça’nın “Misafirperverlik, Farkındalık 
ve Eğitim Ödülü”nü Başkan Fıçı aldı
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, şehrin göz
bebeği İnciraltı’nda yaşanan karavan parkı
sorununu çözdü. İnciraltı Terminali içinde
oluşturulan tekne ve karavan parkı
önümüzdeki günlerde hizmete girecek.
İzmir Büyükşehir Belediyesi, karavanların
oluşturduğu park sorununu çözmek,

karavan sahiplerinin güvenli ve
konforlu konaklamalarını sağlamak

için çalışmalarını sürdürüyor.
İnciraltı ve Karşıkaya’da toplam
453 karavan tahliye edilirken
yeni karavan park alanları da
hizmete giriyor. İzmir

Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri
Dairesi Başkanlığı Ulaşım

Projeleri Şube Müdürlüğü

tarafından hazırlanan proje kapsamında
şehir merkezinde hem doğasıyla
İzmirlilerin hem de turistlerin ilgi odağı
olan İnciraltı’nda tekne ve karavan park
alanı oluşturuldu. İnciraltı Terminal alanı
içinde yapım çalışmaları büyük ölçüde
tamamlanan park alanı önümüzdeki
günlerde hizmete girecek. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin iştiraki
İZELMAN AŞ tarafından işletilecek park
alanı 64 tekne, 93 karavan kapasiteli
olacak. Özellikle pandemi sonrası sayıları
hayli artan karavanlar, Karşıyaka’da
yollara kadar taşmış, Büyükşehir
Belediyesi ve İzmir Emniyet Müdürlüğü
Trafik Şube Müdürlüğü olaya el koyarak
karavanlar kaldırılmıştı. (Haber Merkezi)
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Vazgeçmeyi
bilmek 

ve huzur ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Kendinizi hiç savaştan yeni çıkmış, yara
bere almış ama hayatta kaldığınıza
sevinmiş gibi hissettiğiniz oldu mu?
Cevabınız evetse, doğru yazıdasınız
demektir.  Bazen, siz ne kadar iyi
olursanız olun, bulunduğunuz ortam ya
da insanlar size ait olmayabilir. O ortam
sizi bir şekilde içine çekmez, orayla
bütünleşemezsiniz ve sanki bir elbisenin
üstüne yama yapılmış gibi, oradan farklı
olduğunuz belli olur. Ne siz, orayla
bütünleşebilirsiniz, ne de oradaki
insanlar sizi kabullenebilir. Bu tarz
ortamdan uzaklaşınca işte, savaştan yara
bere içinde çıkmış ama hayatta
kaldığınıza sevinmiş gibi olursunuz. 

Fakat bilinmelidir ki, insan ömrü
sevmediği şeyi idare edemeyecek ve
hayatını buna adamaya gerektirmeyecek
kadar kısadır. Dünyaya bir kere
geliyoruz, yani, bir tane hayatımız var. O
bir tane hayatı da aidiyetimizin olmadığı
bir ortama harcamak ve emek vermek,
bizim hayatımızdan, kişiliğimizden ve iç
huzurumuzdan çok şey götürür. 

Gerek var mı böyle bir şeye?
Sevmediğimiz bir insanla vaktimizi boşa
harcamaya ya da sevilmediğimiz bir
ortama emek verip sonra kıymetimizin
olmadığını anlayınca değersizlik hissi
yaşamaya?

Bence gerek yok. Bazen insan
mecburiyetten durumu idare etmek
zorunda da kalır. Bunlar istisnai
durumlardır ve kısa süreli olduğu sürece
sorun yoktur. Fakat uzun süreli olursa
içimizde huzurumuz için inşa ettiğimiz
kalelerimiz teker teker çökmeye başlar ve
biz, mutsuzluk içinde yaşamımıza devam
etmek zorunda kalırız. 

Öyle kötü bir histir ki bu, etrafımızda
mutlu olan insanlara bakıp imrenir, iç
çekeriz. Neden onlar gibi mutlu
olmadığımızı düşünür, hatayı kendimizde
arar, sürekli kendimizi suçlarız. 

Oysaki belki de hata bizde değildir.
Sadece doğru yerde değilizdir.
Unutmayalım ki, her bitki, kendisine
uygun olan iklimde çiçek açar. Belki de
bizim için doğru iklim koşulları henüz
oluşmamıştır, kat etmemiz gereken yollar
vardır. 

Huzur, dinginlik, gönül rahatlığı…
adına ne derseniz deyin. İnsana bir
sakinlik, mutluluk, dinçlik verdiği
kesindir. Bir insana hayatındaki en mutlu
günün ne olduğunu sorarsanız eğer, size
iç huzurunun doruk noktasına ulaştığı,
yaşamaktan keyif aldığı günleri
sayacaktır. Huzur, adeta insanı efsunlar,
zamanı durdurur. Zaman, kendinizi
huzurlu hissettiğiniz anın içine hapsolur. 

Huzurlu günler yaşamak söylenildiğinin
aksine o kadar da zor değildir. Ait
olmadığınız ortamlardan uzaklaşınca
huzuru yakaladığınızı fark edersiniz.
Adeta nefes aldığınızı hissedersiniz.
Nefes almak, yaşamakla eş değerdir.
Nefes alamayacağımız ortamlarda
durmamamız gerekir. 

Vazgeçmeyi bilmek, burada devreye
girer. Tabi ki, doğru zamanda, doğru
noktada, doğru insandan, doğru
ortamdan vazgeçmeyi bilmek… Bir
durumu, nesneyi, bir insanı hayatımızda
sonsuza dek tutmayı istemek her zaman
doğru olmayabilir. Eğer iç huzurumuzu
bozuyorsa bir insan, bir ortam, ya da
verdiğimiz bir karar, ondan vazgeçmek,
hayatımızda huzurlu günlerin başlangıcı
olacaktır. 
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Kemalpaşa Belediyesi’nin ‘Yaz Spor Kursları’
kapsamında çocukların yaz tatillerini öğrenerek
ve eğlenerek geçirmeleri için başlatmış olduğu
yüzme kursları yoğun ilgiyle devam ediyor.
Kemalpaşa Belediyesi eğitmenleri tarafından
Mehmet Ali Özüdoğru Spor Tesisleri’nde
gerçekleştirilen yüzme kursunda 5-14 yaş arası
gruplardan oluşan toplam 600 öğrenciye haftada 5
gün yüzme öğrenme ve geliştirme kursu veriliyor.
Başkan Mehmet Türkmen “Geleceğimize ışık
tutan çocuklarımız için yaz tatili boyunca yüzme
kursunun yanında düzenlediğimiz kültür, sanat ve
spor kurslarımızla da onların fiziksel gelişimlerine
katkı sağlamak, onları kötü alışkanlıklardan uzak
tutarak boş zamanlarını sportif ve sanatsal
faaliyetlerle geçirmelerini istiyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)
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Mevsim normallerinin üzerine çıkan
sıcaklıklar etkisini iyiden iyiye gösterdi.
Vatandaşın sıcak havalardan bunaldığını
söyleyen uzmanlar, dikkat edilmediği takdirde
oluşacak sağlık problemlerine dikkati çekti.
İklim krizi etkisinin daha da artacağı ve
önlemler alınması gerektiğini aktardılar.
Mevcut politikaların yetersiz olduğunu
söyleyen uzmanlar, iklim krizinin etkilerini ve
alınması gereken önlemleri paylaştı.
“SUÇLU EL NİÑO”

Sıcaklıkların normal olduğunu söyleyen
Prof. Dr. Doğan Yaşar, geçtiğimiz sene girilen
El Niño döneminin etkilerinin görüldüğünün
altını çizdi. Yaşar, “El Niño, Pasifik
Okyanusu’nun sıcaklığının artmasıyla küresel
hava akımlarının etkilenmesi demek. Dünya
Meteoroloji Örgütü suların sıcaklığının
yükseleceğini açıklamıştı, gerçekten 2 derece
artış görüldü. Suların derecesinde görülen bu
artış, havanın ısınmasına da
neden oldu. Geçtiğimiz
yıldan beri olağanüstü
yağışlara maruz kaldık.
Türkiye’nin en az yağış alan
illerinden Ankara’da 392
kilogram yağış gerçekleşti.
Sanırım bu yılın rekorunu
kırdı. Süper El Niño
dönemi sonucunda yağışlı
döneme girdik” dedi.
Sıcaklıkların korkulacak bir
şey olmadığını söyleyen
Yaşar, sekiz on günde bir
artıp azalacağını, bu artışta
mutlaka zikzak oluşması gerektiğini aktardı.
İnsanları etkileyenin sıcaklık değil nem
olduğunu dile getiren Prof. Dr. Yaşar,
“Geçen gün 32 derece olan sıcaklık, nemden
dolayı 40 derece gibi hissedildi. Nem insanı
rahatsız eder. En sıcak saatler hep öğlen sonu
yaşanır, rekorlar bu saatlerde kırılır. İşi
olmayanlar dışarı çıkmamalı bence. Sıcakta
damarlar büzüşüyor, bu sadece yaşlılar ve
kronik hastalar için değil herkes için tehlikeli.
Herkes dikkat etmeli, acil bir şey yoksa bu
sıcaklarda dışarı çıkılmamalı” ifadelerini
kullandı. 
‘ÜLKENİN ALTINI KURUTTUK’

Hava sıcaklığının tarımsal üretim için
önemli olduğunu vurgulayan Yaşar,
hava sıcaklıklarının sert bir
şekilde yükselmesinin ters bir
etki yarattığını anlattı.
Süper El Niño’nun
marifetiyle yüksek
sıcaklıklarda ekinlerin
dalda kuruduğunu
söyleyen Yaşar, “Hava
sıcaklığı güzel bir şey.
Sıcaklık olmazsa
hiçbir şey yetişmiyor
ancak aşırı sıcaklarda
maalesef ürünler
kuruyor” dedi. Sıcaklığın
biyoçeşitliliği
etkilemediğini söyleyen
Yaşar, bu konudaki asıl sorunun
su kullanımı olduğunu dile getirdi.
Yaşar, “Göller Bölgesi’ni çöller bölgesine
çevirdik. Her yer kurudu. Sıcaklık arttıkça
biyoçeşitlilik artar, daha çok zenginleşir.
Canlılara su bırakmadık ki, her yerde
obruklar oluştu. Bunun nedeni sıcaklıklar
değil, insanlar. Suyu kullanmayı bilmediğimiz
için halen daha çok su isteyen bitkileri
ekiyoruz. Bu yüzden biyoçeşitlilik artamıyor”
diye konuştu.
“ASIL SUÇLU İNSAN”

Yaşar, “Deniz sularının sıcaklığı arttığı
zaman soğuk ortamı sevenler o bölgeden
ayrılır. Eğer deniz soğursa bu sefer tam tersi
olur. Hiçbir canlı yok olmaz. Herkes
hoşlandığı ortama doğru gider, bu yüzden
denizlerdeki türler hep değişir” dedi.
Dikkatleri buzul dönemine çeken Yaşar,
buzul dönemi sonrası ısınma döneminde
toprakların verimli hale geldiğinin altını çizdi.
Sıcaklığın kötü bir şeymiş gibi lanse edildiğini
ancak suçluların iklimler olmadığını, asıl
suçlunun insanlar olduğunu aktardı. El
Niño’nun etkisiyle özellikle Adana gibi bazı
illerde ekstra sıcak olduğunu söyleyen Yaşar,
bu sebeple iklimin ters etkilerinin görünmeye
başlandığını ama arkasından La Niña’nın
geleceğini söyledi. La Niña’nın ortamı çok
soğuttuğunu, belkide çok kötü bir kış
geçirileceğini ifade etti. 
AKBELEN OLAYI

Durumun iklimi yönetememe, iklim
değişikliğine hazır olamama krizi olduğunu
öne süren Prof. Dr. Yaşar, zamanında gerekli
uyarı yaptıklarını ancak görmezden
gelindiğini söyledi. Yaşar, “Dünya bu konuda
ön görülü davrandı, hazırdı. Kömür
stokladılar, çünkü hidroelektrik santrallerinin

boşalma ihtimali vardı. Hidroelektrik
santralleri boşalınca herkes termik santrallere
döndü. Onlar aldıklarında kömür 60 liraydı,
sonra 400 liraya fırladı. Biz bu kömürü o
zamanda pahalıya aldık, şimdi de pahalıya
alıyoruz. Akbelen olayının nedeni bu. Artık
hükümette para kalmadı, bari kömürü kendi
kaynaklarımızdan alalım dediler. 2021 yılında
toplam enerji ithalatımız yaklaşık 50 milyar
dolarken, onu takip eden senede 97 milyar
dolara çıktı. Kuraklığa hazır değildik. Biz
kuraklık gelecek diye söylüyoruz ama
kimsenin umursadığı yok. Dünyada gıda
endeksleri aldı başını gitti. Rekorlar kırıldı,
sonra toparlandı ancak biz halen çekiyoruz.
Biz bilimle yönetilmiyoruz. Ne İzmir
Büyükşehir Belediyesi ne de merkezi yönetim
pek bilimden hoşlanmıyor. Sorun oradan
çıkıyor” diye konuştu.
‘SORUNUMUZ PLANSIZLIK’

İklim krizine hazır
olmanın önemini
vurgulayan Yaşar, “Eğer biz
iklim krizine hazır
olabilseydik tarımla cari
açığımızı kapatırdık.
Anadolu müthiş verimli bir
yer. Suyumuzu dikkatli
kullansak, diğer ülkelerin
neye ihtiyacı varsa ona göre
üretim yapsak kazanacağız.
Bizim verimli 25 havzamız
var. Her havzada su ve yağış
potansiyeline göre Tarım ve
Orman Bakanlığı’nın

ekinleri belirlemesi lazım. Bunu belirlerken
de hangi ülkenin neye ihtiyacı olacak
ataşeler aracılığıyla öğrenmeliler.
126 milyon ton ile rekor
kırdık, bunun 56 milyon
tonu yaş sebze meyveydi.
Biz bunun yaklaşık 20
milyon tondan fazlasını
çöpe attık. Çünkü hesap
yok kitap yok. Neye göre
ürettin onu? Patates ve
soğan para getiriyor diye
halk ona yöneldi. Bu çok
büyük bir tehlike. Bunlara
Bakanlığın karar vermesi
gerekiyor. Ataşelerden tek

tek hangi ülkenin neye
ihtiyacı var öğrenmeliler.

Ziraat mühendisleri ona
göre plan yapmalı. Bizde hiç

plan yok, kim ne ekerse…
Gelişmiş ülkelerde çiftçinin
ekeceği ekini hükümet
seçer, eğer elinde kalırsa
son tanesine kadar da
satın alır. Böylece çiftçi
kendini güvende hisseder.
Bizim sorunumuz yönetim

olayı, tamamen plansızlık
var. Sonra iklimleri

suçluyoruz. 20 sene önceden
uyardık biz. Kuraklığın ne

zaman geleceği belliydi zaten,
hazırlanılması gerekiyordu” ifadelerini

kullandı.
‘MÜCADELE ETMELİYİZ!’

Artan sıcaklıkların temelinde iklim
değişikliğinin olduğunu söyleyen Ege
Üniversitesi Biyomühendislik bölümü
öğretim üyesi Prof. Dr. Nuri
Azbar, sanayi devrimiyle
birlikte sera gazı salınımının
artığını, bunun da iklim
değişikliğine etkisinin
fazla olduğunu aktardı.
Artan enerji üretimi ve
tüketiminin doğal
kaynakların yoğun bir
şekilde kullanılmasına
neden olduğunu anlattı.
Azbar, “Artan sera
gazlarıyla kutuplardaki
buzullar erimekte, deniz
seviyelerinde yükselmeler
olmakta ve şiddetli hava
olaylarının görülme sıklığı da
artmaktadır. Bunun yanı sıra, iklim
değişikliği nedeniyle çok sayıda canlı türünün
nesli tehlike altına girdi ve ekosistemler büyük
zarar gördü. Sera gazlarının salımının
önlenmesi veya azaltılması için uluslararası
çapta birçok girişimde bulunulmaktadır.
Birincisi 2015 yılında Birleşmiş Milletler İklim
Değişikliği Konferansı’nda kabul edilen Paris
Anlaşması'dır. Bir diğeri ise 2019 yılında
imzalanan AB Yeşil Mutabakatı’dır. Bununla
birlikte, her bireyin de küçük ama etkili
adımlar atarak sera gazlarının atmosfere
salımını azaltmaya katkıda bulunabileceği
unutulmamalıdır” diye konuştu.

Yüksek sıcaklıkların tarım ürünlerini
olumsuz etkilediğini söyleyen Azbar, bu

duruma alışmak yerine iklim değişikliğiyle
mücadele etmek gerektiğini ifade etti. Azbar,
“Sürdürülebilir ve rejeneratif tarım
uygulamaları ve iklim değişikliğiyle uyumlu
tarım tekniklerinin benimsenmesi gerekiyor.
Son yıllarda giderek artan sıcaklıklar, tarım
ürünlerinin büyümesini engellemekte ve
verimlerini düşürmektedir. Hava koşulları
istikrarsız hale geldiği için çiftçiler uzun süreli
kuraklık, sel veya sıcak hava dalgalarıyla
mücadele edecekler. Mahsul veriminin
düşmesi, gıda fiyatlarının yükselmesine neden
olur. Ayrıca hava koşullarındaki değişiklikler
su durumunu etkileyerek çiftçilerin ürünleri
sulamasını zorlaştırabilir. Bu aynı zamanda
suya erişimin zaten sınırlı olduğu bölgelerde

su kaynakları konusunda çatışmalara
da yol açabilir. Çevreye duyarlı

tarım uygulamalarının yanı
sıra, iklim değişikliğiyle

mücadelede köklü bir
yaklaşıma ihtiyaç var. Sera
gazı salımını kontrol
altına alan enerji
politikaları ve
endüstrinin çevresel
etkilerine yönelik
düzenlemeler, tarım

sektöründeki
olumsuzlukların

azaltılmasına katkı sağlar”
dedi. Gıda üretiminin sadece

besin ihtiyacını karşılamakla
kalmadığını, aynı zamanda ekonomik

ve sosyal istikrarımızın korunmasında da
önemli bir rol oynadığını aktaran
Azbar, iklim değişikliği ile
mücadelede tarımsal
üretimin sürdürülebilir
olmasının büyük önem
taşıdığını vurguladı.

İklim değişikliğinin
gözle görülür
sonuçlardan birinin
doğal yaşam
alanlarının ve
türlerinin kaybı
olduğunun altını çizen
Azbar, artan sıcaklıkla
birlikte türlerin hayatta
kalma mücadelesi verdiğini
söyledi. Yaşanan iklim
değişikliklerine uyum
sağlayamayan hayvanlar ve bitkilerin

neslinin tükenebileceğini vurgulayarak,
bu durumun tüm ekosistem

üzerinde dalgalanma etkisi
yaratabileceğini söyleyen

Azbar, “Sıcaklık artışı, belirli
bitki ve hayvan türlerinin
dağılımını, üreme
dönemlerini ve beslenme
alışkanlıklarını olumsuz
yönde etkileyebilir.
Sıcaklıklar arttıkça, bazı
iklim koşullarına adapte

olmuş türler için belirli
ortamlar yaşanamaz hale

gelebilir. Artan
ormansızlaşma birçok tür için

önemli yaşam alanlarını yok
edebilir. Bu durumlar, bitki ve hayvan

türlerinin yanı sıra gezegenimizin genel sağlığı
için de ciddi sonuçlar doğurabilir” dedi.
Sıcaklık artışlarının devam etmesiyle bazı
türlerin üreme oranlarında
ve nüfuslarında düşüşler
görülebileceğini söyleyen
Azbar, sıcaklıkların türlerin
davranışlarını ve beslenme
alışkanlıklarını da
etkilediğini, farklı türler
arasında kaynaklar için
rekabetin artmasına da yol
açtığını söyledi. Azbar, “Su
sıcaklığındaki değişiklikler
habitatları ve okyanus
akıntılarını olumsuz etkiler,

yayılımcı türler buralarda baskın hale gelir.
Bu durumun deniz canlılarının dağılımını
değiştirebilir ve mercan resiflerinin
beyazlaşmasına yol açabilir. Dahası, okyanus
sıcaklıkları artmaya devam ettikçe, okyanusun
genel kimyasını da etkilemektedir. Daha sıcak
su, daha az oksijen tutarak balıkların ve diğer
deniz organizmalarının hayatta kalmasını
zorlaştırır” diye konuştu.
HALK SAĞLIĞI PROBLEMİ

İklim değişikliğinin insan sağlığı üzerinde
ciddi etkileri olduğunu söyleyen Azbar, “Hava
kirliliği, artan sıcaklık ve iklimsel koşullardaki
değişimler nedeniyle solunum yetmezliği,
alerjik reaksiyonlar ve kalp-damar hastalıkları
gibi sağlık sorunları görülebilir. Sıcaklıkların
artmasıyla birlikte sıcak çarpması ve
dehidrasyon gibi hastalıklarda artış olabilir.
Yağış düzenindeki değişiklikler su kaynaklı
hastalıklara yol açabilirken, daha uzun polen
mevsimleri alerjileri kötüleştirebilir.
Sıcaklıklar arttıkça sivrisinek gibi hastalık
taşıyan böceklerde artış olmasını bekliyoruz.
Bu gibi durumlar, sağlık sisteminin ağır bir
yük altına girmesine ve milyonlarca insanın
hayatını riske atmasına sebep olmaktadır”
ifadelerini kullandı.  İklim değişikliğinin
ekonomik etkilerinin göz ardı edilemeyeceğini
söyleyen Azbar, “İklim krizi, tarımsal
üretimde düşüşlere, su kaynaklarının
azalmasına, doğal afetlerin artmasına, sağlık
harcamalarının artmasına ve altyapı
hasarlarına neden olarak ekonomik kayıplara
yol açar. Kasırgalar ve orman yangınları gibi

afetler, altyapı ve mülkte milyarlarca
dolarlık hasara neden olabilir. Bu

olaylar aynı zamanda tedarik
zincirlerini de bozuyor. Aynı

zamanda turizm, tarım ve
ulaşım gibi sektörleri
önemli ölçüde
etkileyebiliyor” dedi.
İklim değişikliğiyle
mücadele için
yapılacak yatırımların
ekonomik etkileri
olacağının altını çizdi.

İklim değişikliğinin göç
dalgalarını tetiklediğini

ifade eden Azbar,
“Kuraklıkların yaşandığı

bölgelerdeki insanlar daha
verimli alanlara göç etmek zorunda

kalmaktadır. Bu durum bölgesel ve ulusal
düzeyde sosyoekonomik dengesizliklere
neden olmaktadır. Ayrıca, küresel ısınmaya
bağlı olarak artan hava sıcaklıkları da
insanların yaşam kalitesini olumsuz
etkilemektedir” diye konuştu.
‘GÖZ ARDI EDİLEMEZ’

İklim değişikliğinin etkilerinin azaltmak
için sürdürülebilir enerji kaynaklarına geçiş ve
uyum stratejilerinin uygulanması konusunda
önemli yatırımlar yapılması gerekeceğini
söyleyen Azbar, “İklim değişikliği tehdidini
göz ardı etmenin, şimdi harekete
geçilmesinden çok daha büyük ekonomik
kayıplara yol açacağı açıktır. Bu sadece
bireysel çabaları değil, aynı zamanda dünya
çapındaki hükümetlerin ve işletmelerin
kolektif eylemlerini de gerektirir. Kendimiz ve
gelecek nesiller için istikrarlı bir ekonomik
gelecek sağlamak amacıyla karbon

emisyonlarını azaltmaya ve
sürdürülebilir uygulamaları
teşvik etmeye yönelik
adımları derhal atmamız
büyük önem taşıyor. Bu
yatırımlar uzun vadeli
refahımız için gerekli
olmakla birlikte, kaynakların
başka sektörlerden başka
yerlere yönlendirilmesinden
dolayı kısa vadeli ekonomik
etkileri de olabilir”
değerlendirmesinde
bulundu. 

Aşırı sıcak havalardan korkulmaması gerektiğini savunan uzmanlar, var olan durumun
iklimi yönetememe krizi olduğunu, vatandaşın plansızlığa kurban edildiğini söyledi
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EBSO Business Center binasının zemin
iyileştirme çalışmaları sırasında
çıkarılan eski binaya ait 50 yıl önce
çakılan fore kazıklar sahil şeridinde
bulunan eski yapıların acil dönüşüme
ihtiyacı olduğunu gün yüzüne çıkardı.
Ege Bölgesi Sanayi Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar,
“Zemin iyileştirme çalışmaları
sırasında karşılaştığımız manzara
binamızı yeniden yaptırma konusunda
ne kadar doğru bir karar verdiğimizi
bize gösterdi. Kordon, Güzelyalı,
Karşıyaka, Bostanlı ve Mavişehir’de
eski yapıların acilen dönüşüme girmesi
gerekliliğine inanıyorum. Deprem
dirençli kent olma yolunda geç kaldık.
Bekleyerek depremle mücadele
edemeyiz” dedi. (Haber Merkezi)

‘Depremle mücadele bekleyerek olmaz’

Kira artışında yüzde 25'lik sınır, 1 Temmuz
itibarıyla sona erdi. Kira bedelleri bir anda
yükselirken, ev sahiplerinin kriterleri de
arttı. İzmir Emlak Kulübü Derneği
Başkanı Rıdvan Akgün, "Geçmişte
insanlar, boş evlerini kiraya verebilmek
için bin takla atardı. Şimdi öyle bir
konuma geldik ki GBT (Genel Bilgi
Toplama) isteyenler var, KKB (Kredi kartı
bilgisi) isteyen de var. Ekonomik olarak
insanların bankalara borcu olup olmadığı
ile ilgili araştırma, findeks raporu
isteyenler de var. Mutlaka kefil istiyorlar.
Mutlaka çalışsın, düzenli geliri olsun,
maaşı olsun, tahliye taahhütnamesi
versin gibi şartları var" dedi. (DHA)

Sınır kalktı, kiracı 
kriterleri sil baştan!

Kemalpaşa Ziraat Odası
Başkanı Bülent Oray, Ege
Telgraf TV’de canlı olarak
yayınlanan Erhan’ın Günlüğü
programında Erhan Önel’in
sorularını yanıtladı. Tarımsal
alanların azaldığını söyleyen
Başkan Bülent Oray,
“Kemalpaşa’nın yüzde 60’ı
tarımla geçimini sürdüren bir
ilçe. Kiraz, şeftali, kayısı, erik
gibi meyveler, zeytin, sebze
üretimi, yem bitkileri dikimi ve
arıcılık faaliyetleri
yürütülüyor. Ancak
fabrikaların genişlemesi,
tarım alanlarının imara
açılması, tarım
ekonomisinin geçirdiği
olumsuzluklar ve su
kirliliği gibi nedenlerle
tarımsal faaliyetler
etkileniyor” dedi.
Üretici ve tüketici
arasındaki fiyat
dengesizliğinin çözülmesi
gerektiği dile getiren Başkan
Oray, “Ben Ziraat Odası Başkanı
olduğum halde fiyat değişikliği yapmak
gibi bir hata yapmam. Bunun idari para cezası ve
yaptırımları var ancak kimi tüccarlar kafalarına
göre fiyat değişikliği yapmaktan çekinmiyor. Bunun
yanı sıra üretici ve tüketici arasındaki makasın bir
an önce kapanması gerekli. Bu gibi sorunların son
bulması ve üreticinin taleplerini daha net
yansıtabilmek için 2019’da kooperatif çatısı altında
işlem ve entegre tesisi kurulması konusunda
çalışmalar başlatmak istedik. Her siyasi partiden
belediye başkanı ile bu konu hakkında görüşmeler
yaptık ancak hiçbirinden geri dönüş sağlayamadık.
Üreticilerimizin beklentileri vardı bu tesisle alakalı
ancak beş yılın sonunda üretici de umudunu
yitirmeye başladı” diye konuştu. Su sorunu ile ilgili
her önlemi aldıklarını söyleyen Oray, “Biz tarımsal
sulamalarımızı, yeraltı sularından ve sahalardan
sağlıyoruz. İşlemi su ile olan fabrika sayısı da
bölgemizde çok fazla. Üreticinin tükettiği su,
fabrikaların tükettiği suyun neredeyse onda birini
ancak oluşturuyor” ifadelerini kullandı. 

FİYAT DENGESİZLİĞİ
Azalan tarım arazileri sorunu hakkında çözüm

yaratılması için çalıştıklarını
belirten Başkan Oray, “Ben
elimdeki tarım arazilerini
dönüştürmeyi düşünsem benim

çocuklarımın ve torunlarımın
çalışmasına gerek bile kalmaz.

Ancak her zaman şunu söylüyorum;
amacım gençlere, yalnızca kendi

çocuklarıma değil tüm çocuklara yeşil ve
sağlıklı bir gelecek bırakmak. Bu noktada

Kemalpaşa’da üretimin devamını istiyorsak,
gelecek nesillere aktarılmasını istiyorsak üreticiye
ciddi bir destek verilmesi zorunludur. İzmir
Büyükşehir Belediyesi çok güçlü. Ankara ve
İstanbul’da gerekli yerlere telefon açıp destek
istese bunun karşılığını görebilecek kudrette bir
belediye. Bu sebeple üretici ve tüketici arasındaki
fiyat dengesizliğini bitirmek için ellerinden geleni
yapmaları elzemdir. Üreticinin üretime devam
edebilmesi, tüketicinin de zorlanmadan ürün
alabilmesi için bu sorunun çözüme kavuşması çok
önemlidir” dedi.

‘BANA GÖRE DEĞİL’
2019 yerel seçimlerinde CHP Kemalpaşa Belediye

Başkan aday adaylığını açıklayan Oray “Ben siyaset
yapamam. Geçmişte de böyleydi. Adaylık sürecine
girdim. Olmadı ancak asıl sorunum üreticilerin
sorunları. Kendim de üreticiyim ve insanların bu
konudaki sorunlarını çok iyi biliyorum. Bu noktada
elimizden gelen neyse görev tanımı fark etmeksizin
yapmaya devam edeceğiz. Umarım tarımda bu
sorunlar bir an önce son bulur, hem üretici hem de
tüketici refaha ulaşabilir” diye konuştu. 

Ege İhracatçı Birlikleri verilerinden derlediği
bilgiye göre, Türkiye 2023 Ocak-Haziran
döneminde 60 milyon 498 bin dolarlık kuru
domates ihraç etti. Bu yılın aynı döneminde ise
ihracat geçen seneye göre yüzde 14 artışla 69
milyon 123 bin dolara çıktı. Kuru domates
ihracatı, yılın ilk yarısında önceki yılın aynı
dönemine göre miktar bazında ise yüzde 29

artarak 19 bin 453 tondan 25 bin 231 tona
yükseldi. Bu dönemde kuru domates ihracatında
ilk sırada ABD yer alırken, bu ülkeyi İtalya ve
Almanya takip etti.Torbalı Ticaret Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Abdulvahap Olgun, kurutulmuş
domates sektörünün ülke geneline yayılmaya
başladığını ve Torbalı'nın da buna öncülük
ettiğini söyledi. (AA)

Kemalpaşa’nın tarımsal sorunlarını masaya yatıran
Başkan Bülent Oray, “Üretici ve tüketici arasındaki

makasın bir an önce kapanması gerek” diye konuştu

Güvenlik, Uyarı ve Bilgilendirme Levhaları (PR-10 ) Prosedürü Kapsamında Direk
Levhalarının Montajı Hizmet Alımı işi hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/870214
1-İdarenin
a) Adı : TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 

(TEİAŞ) 3. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ İZMİR
b) Adresi : ÜNIVERSITE CADDESI 57 35100 BORNOVA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2324771300 - 2324771315
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : Güvenlik, Uyarı ve Bilgilendirme Levhaları (PR-10 ) 

Prosedürü Kapsamında Direk Levhalarının Montajı 
Hizmet Alımı işi

b) Niteliği, türü ve miktarı : Güvenlik, Uyarı ve Bilgilendirme Levhaları (PR-10 ) 
Prosedürü Kapsamında 6128 Adet Direk Levhalarının 
Montajı Hizmet Alımı İşi
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : TEİAŞ 3. Bölge Müdürlüğü Sorumluluk Sahasında 

Bulunan 400/154 kV Enerji İletim Hatları
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 365 (ÜçyüzAltmışBeş) 

gündür
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde işe 

başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 07.08.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : TEİAŞ 3.Bölge Müdürlüğü Üniversite Caddesi No:57 

Bornova - İZMİR. Adresindeki 5 nolu Ofis Binasında 
bulunan Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Teiaş bünyesinde enerji iletim hatlarında montaj, demontaj, bakım onarım, tevsiyat
çalışmaları işlerin yapılmış olması.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2058509)

DİREK LEVHALARININ MONTAJI HİZMETİ 
ALINACAKTIR

TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ(TEİAŞ) 3. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ

İZMİR

‘Gençlere yeşil bir 
gelecek bırakalım’
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Kafein tüketimi ile ilgili uyarılarda bulunan Dr.
Hüseyin Sarıkaya, yaz mevsiminde fazla
tüketilen kafeinin sıvı kaybına sebep olarak
birçok sağlık problemini tetikleyeceğini
söyledi. Kafeinli içeceklerin su içme isteğini
azalttığını kaydeden Dr. Sarıkaya, “Çay,
kahve gibi içeceklerin tüketiminin fazla
olması su içme isteğini azaltabilir. Ancak
idrar çıkışında artmaya sebep olmaktadır. Bu
sebeplerle kafeinli içeceklerin tüketimi 3
fincanı geçmemelidir. Artan sıvı ihtiyacını
karşılamak için süt, ayran, meyve suları,
çorba gibi içeceklerin tüketimi vücuttaki sıvı
miktarının artırılmasına yardımcı olacaktır”
diye konuştu. (İHA)

Fazla kafein sıvı 
kaybına yol açar

Son zamanlarda yaşanan genç yaşta ölümlerin
nedeninin Kovid-19'un bıraktığı hasardan
kaynaklı olabileceğini belirten Prof. Dr.
Şevket Özkaya, "Özellikle ağır spor sonrası
örneğin halı sahada kalp krizi geçiren, uzun
yolculuk sonrası damar tıkanıklığı olan çok
sayıda genç hastamızı genç yaşta
kaybetmekteyiz. Özellikle pandemiden sonra
bu genç yaşta ölümlerin artması akıllarda
hala 'Kovid-19 damarlarımızda,
akciğerlerimizde hasar bıraktı mı'
sorusudur. Özellikle gençlerimizin bu 2 zıt
durum olan hem ağır spor hem de
hareketsiz yaşama dikkat etmelerini
öneriyoruz" dedi. (İHA)

‘Kovid-19 kalp 
krizi sebebi mi?’

Spor yapacağım derken
kendinizi sakatlamayın

Yaz aylarında havaların
güzel olmasını fırsat bilerek
yaptığımız sporda bazı
kurallara uymamız
şart. Çünkü
önemsemediğimiz
hatalarımız spor
sakatlanmalarına
yol açarak
mutluluğumuza
gölge
düşürebiliyor.
Ortopedi ve
travmatoloji uzmanı
Prof. Dr. Metin Uzun,
spor sakatlıklarının yaz
mevsiminde daha sık
görüldüğüne dikkati çekerek,
“Genellikle hareketsiz geçen
kışın ardından havaların güzel
olması nedeniyle yaz aylarında
daha fazla spor yapılmaktadır.
Ayrıca tatil öncesinde hızla kilo
verme ve fit olma isteği kişileri
kısa sürede yüksek kalori
yakımını sağlayan sporlara
yöneltmektedir. Ancak
bilinçsizce yapılan spor
sakatlıklara adeta
davetiye çıkarmaktadır.
Bu sakatlıklar basit kas
ve tendon
yaralanmalarının yanı
sıra  aşil tendonu,
menisküs yırtığı ve
çapraz bağ
yaralanmaları
gibi ciddi
sorunlar da
olabilir” dedi.
Prof. Dr.
Metin Uzun,
alınacak bazı

basit önlemlerle sakatlıkların
büyük oranda önlenebileceğine

işaret ederek, “Sakatlıklara
karşı dikkat edilmesi gereken
en önemli  3 kural ise; spor
öncesinde esneme-ısınma

egzersizleri yapmak, spor
sırasında tüketilen su miktarına
dikkat etmek ve spor sonrasında
tekrar esneme hareketleri

yapmaktır” diye konuştu.
Uzun, yaz aylarında spor

yaparken en sık oluşan
3 sakatlanmayı

anlattı, önemli
öneriler ve
uyarılarda

bulundu. Prof. Dr. Metin Uzun,
tendon yaralanmalarının her
yaşta ve düzenli spor yapan
herkeste gelişebileceğine işaret
ederek, “Tendon yaralanmaları
genellikle spor öncesinde yeterli
esneme ve ısınma hareketi
yapmayanlar veya spor sırasında
yorulmalarına rağmen ‘Son
anlar  veya son tekrarlar, nasıl
olsa bir şey olmaz’ diyerek
devam eden kişilerde, spor
sonunda oluşur” dedi. Prof. Dr.
Uzun, aniden gelişen ağrı ve
bacaklardaki şekil
bozukluğunun tendon
yaralanmalarının ilk belirtileri

olduğunu vurgulayarak,
“Özellikle aşil tendonu kopan
kişiler sıkıntılarını ‘Biri ayağıma
vurdu’ veya ‘Taş attılar
zannettim, etrafıma baktım ne
taş vardı ve ne de birisi’
şeklinde tanımlarlar” bilgisini
verdi. Uzun, “Aşil tendon
yaralanmalarında bu sürenin ilk
3 haftası evde istirahat ile
geçmektedir. Hastalar 3.
haftadan sonra desteksiz
yürüyebilir hale gelirler. Spor
öncesinde ve sonrasında
esneme hareketleri yapmayı
alışkanlık edinin” dedi. 
(Haber Merkezi)

Yazın sıcak günlerini
kapalı ortamlarda rahat
geçirebilmek için yoğun
olarak klima kullanılıyor.
Alışveriş merkezlerinden
araçlara kadar her ortamda
kullanılan klima birçok
rahatsızlığa da sebep
olabiliyor. Uzmanlar halk
arasında zatürre olarak
bilinen 'pnömoni' hastalığına
karşı uyarılarda bulunuyor.

Prof. Dr. Şebnem
Yosunkaya, “Uygun
temizlikleri yapılmazsa işte o
filtreleri değiştirilmezse bu
sefer içlerinde kendileri toz ve
mikroorganizmalar
barındırarak zararlı hale
gelebilirler. Bu zararlar da iyi
ortamı temizleyeceğine
ortama mikroorganizma saçar
hale gelirse toz ve
mikroorganizma bu sefer hava
yolu hassas bu astımlı
hastalarımızda öksürük ve
nefes darlığına yol açacaktır.
Aynı zamanda bu ortamı

soğutup, dış ortamla iç ortam
arası ısı farkı yüksekliğine
neden olduğu için yine hava
yolu hassas astımlı
hastalarımız böyle ani
havadaki ısı değişimlerinden
de etkilenirler. Yine böyle
öksürük ve nefes darlığı
başlayabilir bu hastalarımızda.
İyi temizlenmezlerse bir takım

mikroorganizmalar bu
klimanın suyunda oluşur,
yaşar ve kullandıklarında
etrafa bu mikro organizmalar
saçılır. Bu da akciğer
hastalıklarına ve akciğerde
zatürreye sebep olabilir. O
ortamı kullananlarda salgın
tarzında pnomonilere sebep
olabilir” diye konuştu. (İHA)

BAKIMSIZ KLİMALAR
ZATÜRRE YAPABİLİR
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YKS
sonuçları 
ve ebeveyn
tutumu

Ebeveyn tutum ve davranışlarının
çocukların gelişimi üzerindeki
etkisi kaçınılmaz bir gerçek. Bir

gerçek var ki çocuklar, ebeveynlerinin
duygu ve düşüncelerini içseleştirip ve
modeller. Bu yüzden daha önceki
yazılarımda da yer verdiğim gibi en
işlevsel ebeveynlik modeli ailedeki
bütün üyelerin kendilerini birey olarak
hissedebileceği demokratik ebeveyn
tutumudur.

YKS sınavına giren gençleri
önümüzdeki günlerde bekleyen zorlu
tercih sürecinde, ebeveynlerin
çocuklarının yanında nasıl bir tutum
sergileyip onlara nasıl eşlik edecekleri
çok büyük önem arz etmektedir. Bu
önem üzerinden bugünki yazımda buna
yer vermek istiyorum. 

Öncelikle YKS sınavı çocuğunuzun
hangi mesleği seçip nasıl bir kariyer
inşaa edeceğini belirleyen bir alan
yeterlilik sınavıdır. Bu sınav sonucunda
çocuklar bir puan alacak ve alacakları
puana göre tercihler yapacaktır. Bu
sınav sonucunda 2 ya da 4 yıllık
bölümlere tercih yapabilecek olan
çocuklar, hangi üniversiteye ve hangi
bölüme gireceklerini belirlemiş
olacaktır. Sınav sonucunda açıklanacak
olan puanına göre çocuklar, tercih
klavuzunda adeta bütün hayatını yön
verecek önemli bir karar verecektir. 

Bu süreçte ebeveynlere tıpki sınava
hazırlık sürecinde olduğu gibi tercih
sürecinde de önemli görevler
düşmektedir. Bu süreci çocuklarının
istek ve ihtiyaçları ile ilgili bilgi sahibi
olan veliler daha avantajlı atlatacağını
belirtmekte fayda var. Çocuğunu tanıyan
veliler, çocuğunun hayallerini, merakını,
ilgi alanını ve hangi mesleğe yönelmek
istediği hakkında bilgi sahibidir ama bu
bilgiye sahip olmayan veliler öncelikle
çocuğu çok iyi dinleyip anlamaları çok
büyük önem arz etmektedir. Her
çocuğun biricik olduğu ilkesinden yola
çıkarak çocukların sahip olduğu yetenek
ve ilgi alanının ne olduğunu keşfetmek
bilmiyorsak çocuğa sormak önemlidir.
Bu süreçte yapılabilecek en büyük hata
çocuğa kendi kaygınızı veya beklentinizi
yükleyip onları baskı altında tutmaktır.
Çocukların anne ve babalarını memnun
etmek için istemediği tercihler
yapmasını istemeyiz bu yüzden veliler
öncelikle kendi kaygıları ile baş etmeyi
öğrenmeleri gerekir. Çocukların tüm
yaşamını belirleyecek olan meslek
seçiminin çocuğun nasıl bir hayatı
olacağını belirleyen müthiş öneme sahip
olduğu bilincinde onlara bu süreçte
destekleyici bir şekilde eşlik etmek
önemlidir. 

Bilmediğiniz konularda açık olun ve
çocuğunuza hadi gel bunu bir
araştıralım, gidip öğrenelim ya da
beraber ne yapabiliriz bakalım gibi iş
birliğine davet eden tutum ve yaklaşım
içinde olmanız önemlidir. Bildiğiniz gibi
iyi bir puan almak başarılı olmak için
yeterli değildir o puanla en iyi tercihi
yapmakta önemlidir. Bu yüzden bu işte
iyi olan rehberlik ve psikolojik
danışmanlardan profesyonel destek
almanız bu süreci daha stressiz
geçirmenizi sağlayacaktır. 

Ebeveyn olarak çocuğun taleplerini
doğru okuyup çocuğun tsaleplerine
uygun kendi imkanlarımızı açıklamak,
bu imkanlar doğrultusunda en olası
seçenekleri değerlendirmek hem veliyi
hem de çocuğu mutlu edecektir. 

Herkese yüz güldüren sonuçlar
alması dileğiyle... 

Sevgiler. 
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Bilinçsizce yapılan sporun sakatlıklara davetiye çıkardığını belirten Prof. Dr. Uzun, “Aşil
tendonu, menisküs yırtığı ve çapraz bağ yaralanmaları gibi ciddi sorunlar olabilir” dedi

Metin
Uzun
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Eğitim, geleceğe yatırım, yaşam tarzı, spor
ahlakı, etiği, anlayışı ailede başlar, maaile sürer
gider. Başarı gelince de herkes sahip çıkar. Aile
güç vermezse başlamadan biter. Beklendiği,
istendiği gibi yürümez. Bu böyle. Sadece para
ve ün değil konumuz. Yetenek değil ama
teşvik, destek, maddi manevi ilgi, hoşgörü,
empati ailenin işi, görevi. Artık öyle aileden
gizli top peşinde koşma devri kapandı. Dönem
destek devri. Anne baba başta, amca hala dayı
teyze ağabey anneanne babaanne dedeler baş
tacısınız. Maça gittiğinizde çok fazla beklenti
içine girmeyin. Kupa, şampiyonluk,
gol başarı demek değil sadece.
Daha yolun başındalar. İçlerinden
Milli Takımımıza oyuncular
gidecek, eminim. Şartlandırmayın
evlatlarımızı, rica ediyorum.
Ömründe topa vurmamış aile
büyüğü bağırıyor 'Topa öyle mi
vurulur', 'Öyle faul mu olur',
'Hakeem kuralları bilmiyorsun',
'Dikkatli ol' gibi bağrışmalar,
herkese akıl vermeler, ayar
çekmeler filan. Aklınızda olsun
kızınız, evladınız tribünden
duyunca geriliyor, etkileniyor,
duymuyor sanmayın. Rahat bırakın
da, sporunu yapsın, topunu oynasın
gelecek haftalara bırakmasın. Her

şeyden önce sade bir vatandaş, sporsever
olarak çok teşekkür ediyorum. Bir kız babası
olarak, kız evlatlarını sadece futbol değil spora
yönlendirdikleri için. Okulla da çok iyi yürür
merak etmeyin. İzmir'de kız futbol takımlarını
sayısında artış var, bu çok sevindirici. Yıllarca
gururumuz olan Konak ekibi fesh edildi
anlaşılmaz kararla, küme düştü. Oysa bu sene
1.Lig'de oynama hakkı var. İzmir'i süper ligde
temsil edecek tek takım Hitab'ta çalışkan isim
Hakan Beşyıldız başkanımı ve ekibini candan
yürekten kutluyorum, 2018'de tescil oldu
Hitab, 5 yılda evet evet beş yılda süper lige
adını altın harflerle yazdırdı. 51 maç
yenilmeden hem de. 

HOŞ GELDİNİZ; MEHMET ANIL 
KAÇAR BAŞKANIM
Yaşı kaç, durumu ne olursa olsun her genç

evde oturup bilgisayardan kafasını
kaldırmamacasına bakması yerine,
istikrarlı spor yapsın. Tek amacımız bu.
Emek veren tüm fertleri kutlarım.
Menderes MESEV, Canlıspor, Soma
Zaferspor, Menemen Gençlik, Orbit
Karabağlar, Minikordu, Bornova Genç
Yıldızlar, Eskizmir Gençlik, Bornova

Hitab, Bergama
Gençlerbirliği,
Konak
Belediyespor,
İzmirgücü,
Karşıyaka
BESEM ile
Çamdibi Yeşilova
Esnaf kulüpleriyle U-
15 ile U-17
takımlarıyla liglerde
harika işlere imza attı,
kupalarını törenle aldı.
Orbit Karabağlar
(Emrah Durukan),
Bornova Yıldızlar
(Nedim Vatansever),
Selçuk Gençlik

(Gökhan Demir), Menderes MESEV (Davut
Katar), Eskizmir Gençlik (Ali İçyer) şimdilik
bu isimleri yazabiliyorum, devamı gelecek.
Süper Lig'de sadece Bornova Hitab, var dedik,
1.lig'de 2.Lig'de şu takımımız yok. Konak ekibi
fırsatı kaçırırsa, böyle devam. 3.Lig'de Orbit,
Bornova Yıldızlar, Selçuk Gençlik ile Eskizmir
Gençlik olmak üzere 4 takımımız mevcut.
Yönetiminde görev yaptığım İzmir ASKF'ye
Efkan Muhtar başkanıma, İzmir Futbol İl
Temsilcimiz Selçuk Ergeldi kardeşime, Ahmet

Öncel başkanıma, kadın
futbolunu yakından takip eden
İzmir amatör futbolunun duayeni
PTT'den, spor kulübünden
merhum Sami Gider müdürüm
döneminden beri tanıdığım, 45
yıllık emektar, emekçi Mustafa
Yılmaz hocama ve tüm ekibimize
başarılar diliyorum. İşimiz
görevimiz çok anlamlı. Liyakatli,
istekli, bilinçli olarak gördüğüm
İzmir Belediyesi Gençlik ve Spor
Daire Başkanlığı görevine

getirilen Mehmet Anıl Kaçar başkanıma,
kardeşime ekibiyle birlikte kolaylıklar, üstün
başarılar diliyorum. İşi zor ama başaracaktır.,
inanıyorum. İlk ve en büyük beklenti saha.
Mesela koskoca Bayraklı'nın Karabağlar'ın tek
sahası var, olacak iş değil. Diğer semtlerde de
benzer tablo. 'Sporcu cenneti' İzmir'im için
vahim. Yer bulmak gerek, sadece konuşmak
yerine icraat şart. Tüm belediye başkanlarımıza
itina ile duyuruyorum, rica ediyorum, istiyoruz,
bekliyoruz...

AYDINOĞLU 

METİN

Kızlarımız
var olsun!
Ailelerimiz
sağ olsun!

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

Fırtına’da Oğuz
Aydın heyecanı
TFF 2'nci Lig takımlarından
Bucaspor 1928'de gözler kulübün
eski oyuncularından Oğuz Aydın'ın
transferine çevrildi. Alanyaspor'da
forma giyen gurbetçi oyuncuyla
Fenerbahçe'nin anlaştığı iddia
edilirken, resmi imzalar atıldığında
İzmir temsilcisi bu transferde yüzde
15 pay alma hakkı kazanacak.
Hollanda ekibi AZ Alkmaar
altyapısından 2016 yılında Bucaspor
altyapısına transfer olan 23 yaşındaki
kanat oyuncusu, 2'nci Lig ve 3'üncü
Lig'de sarı-lacivertli formayı
terlettikten sonra 2021'de
Alanyaspor'a transfer olmuştu.
Fenerbahçe'nin Oğuz'u 6 milyon
Euro'ya transfer ettiği iddia edilirken,
Bucaspor bu transferden 900 bin
Euro gelir elde etme hakkı
kazanacak. (DHA)

Büyük Altay'da 
KARAR GÜNÜ
TFF 2'nci Lig ekiplerinden Altay'da
şirketleşme kararı sonrası futbol
şubesine talip olan yatırımcı grubu
bugün Altay Şirketleşme
Komisyonu ve yönetimiyle bir araya
gelecek. Taraflar arasında
anlaşması durumunda 110
yaşındaki Altay'ın futboldaki yeni
patronları belli olacak. Toplam
borcu 685 milyon TL olan Altay'ın
futbol şubesini devralmak isteyen
yatırımcı gruptaki 10 kişinin ismi de
belli oldu. Futbol Menajeri Ömer
Özen'in organize ettiği ve kendisinin
de yer aldığı yatırımcı grubunda
Melik Ramisoğlu, Mustafa Öztürk,
Nini Varshanidze, Irakli
Chakhvadze, Ali Aslan, Mehmet
Kaplan, Gürkan Gür, Özkan Seymen
ve Hamdi Pakkanlılar'ın yer aldığı
öğrenildi. Altay'da devir
sözleşmesinin imzalanması
durumunda profesyonel futbol 
şube ve altyapı bu grubun
sorumluluğuna geçecek. (DHA)

FUTBOLSEVERLER
Göztepe'nin yüzde 70
hisselerini elinde
bulunduran Sport Republic
şirketine veryansın ederken,
CEO Kerem Ertan taraftarın
çağrısına kayıtsız kalmadı.
Çalışmaların titizlikle
sürdüğünü ifade eden Ertan,
"Bizlere geçtiğimiz sezon
şampiyonluk yaşatan
kadromuzu güçlendirmek,
ait olduğumuz Süper Lig'de
kalıcı ve başarılı olmak, orta
vadeli hedeflere ulaşmak
için başkanımız ve teknik
kadromuzun çalışmaları
hassasiyet, titizlik ve hız ile
yürütmekte olduğuna lütfen

inanın ve güvenin" dedi.
Şu ana kadar sol bek Djalma
Silva, orta saha Isaac Solet,
sağ bek Nazım Sangare,
stoper Koray Günter ve
kaleci Ekrem Kılıçarslan'ı
renklerine bağlayan
Göztepe, Nijeryalı forvet
Stephen Odey için
çalışmalarını hızlandırdı.
Danimarka'nın Randers
takımında top koşturan 26
yaşındaki forvete teklifin
iletildiği, kulüplerin de
prensipte anlaştığı
kaydedildi. Randers
takımında geçen sezon 34
resmi maça çıkan Odey 4 
kez fileleri sarstı. (DHA)

Hazırlık maçında Charlton Athletic'e 3-1 yenilen Göztepe’de
taraftar şu ana kadar iyi transferler yapılmamasına tepkili
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TARAFTAR İSYAN ETTİ
Ertan güvence verdi
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TFF 3'üncü Lig ekiplerinden
Karşıyaka'da ayrılık
kervanına stoper Ömer Alper
Tatlısu da eklendi. Geçen
sezon başında Yeni Mersin
İdmanyurdu'ndan transfer
edilen Alper, yeşil-kırmızılı
kulüple 1 yıl daha sözleşmesi
bulunmasına rağmen teknik
heyetin raporuyla kadrodan
elendi. Karşıyaka formasıyla
ligde 19, kupada 2 maça çıkıp

1 gol kaydeden 27 yaşındaki
savunma oyuncusu, 3'üncü Lig
takımlarından Orduspor 1967
ile 1 yıllık sözleşme imzaladı.

Daha önce Şeref Özcan,
Mehmet Alaeddinoğlu, Haydar
Yılmaz, Fatih Taşdelen, Erdinç
Çepoğlu, Erdem Gökçe, Emre
Keleşoğlu, Emir Koldere,
Bilal Ceylan, Barış Sağır,
Hakan Erçelik ve Batuhan
Kuru ile yollarını ayıran

Karşıyaka, Alper'in de
gidişiyle 13 futbolcuyla
vedalaşmış oldu. Kaf-Kaf dış
transferde şimdiye kadar
santrfor İshak Kurt, stoper
Metin Peker, sol kanat Ali
Sinan Gayla ve stoper
Abdulkadir Öksüz'le anlaştı.
Bu arada Karşıyaka yeni
sezon hazırlıklarına dün
tesislerinde başladı.
(DHA)
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TFF 2'nci Lig kulüplerinden
Menemen FK'da ön libero Mehmet
Alp Kurt sözleşmesini yönetimle
karşılıklı anlaşarak feshetti.
Borussia Dortmund altyapısında
forma giyen Almanya doğumlu 28
yaşındaki gurbetçi futbolcu geçen
sezon Şanlıurfaspor'dan transfer
edilmişti. Menemen formasıyla ligde
36, kupada 2 maça çıkan Mehmet,
sarı-lacivertli formayla 1 gol
kaydetti. Tecrübeli oyuncunun yeni
kulübünün önümüzdeki günlerde
netleşeceği belirtildi. (DHA)

1'İNCİ Lig ekiplerinden Manisa
Futbol Kulübü'nde sol kanat
oyuncusu Doğukan Emeksiz
takımdan ayrıldı. Son 1.5 sezonda
siyah-beyazlı formayı giyen 24
yaşındaki sol kanat oyuncusunun
Adanaspor'la prensip anlaşmasına
vardığı belirtildi. Geçen sezon ligde
20 maçta görev yapan Doğukan 1
asistle oynarken, kupada ise 3
karşılaşmada 1 gol attı. (DHA)
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Mehmet ayrıldı

Manisa'da
Doğukan gitti
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Ünlü şarkıcı Şevval Sam ve Pera
Flarmoni Orkestrası Bursa’da sahne
aldı. Bursalılar, birbirinden güzel
şarkılara eşlik etti. Konser için özel
bir repertuar hazırlayan Sam, sevilen
şarkılarını Bursalılar için
seslendirdi. Gigi Lamoroso, Aşkı
Bulacaksın ve Ola Se Thimizoun
(Olmasa Mektubun) adlı eserlerin de
aralarında bulunduğu ve farklı
kültürlerle ortak aşk şarkılarından
oluşan muhteşem bir repertuvarla
Bursalılar müzik ziyafeti yaşadı.
Gecenin sonunda, etkinliğin sponsoru
Özhan Marketler Zinciri Yönetim
Kurulu Üyesi Elif Özhan, Şevval Sam
ve Pera Flarmoni Orkestrası’na
plaket takdim etti. (İHA)

AMAÇ FARKINDALIK 
Karşıyaka Belediyesi bünyesindeki

anaokullarında ekoloji ile buluşan
çocuklar, sürdürülebilir geleceğe
yönelik faaliyetler kapsamında tohum
ekimi yaptı. Çocuklara tohumdan
ürüne uzanan üretim süreçlerini
deneyimleme imkanı sunduklarını
belirten Başkan Yıldız Ünsal, “İklim
değişikliğinin tetiklediği gıda, su, enerji
gibi krizlerle mücadelenin, genç
yaşlarda kazanılan alışkanlıklar, bu
alandaki farkındalık ve sorumluluk
duygusuyla başarıya ulaşabileceğini
biliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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Fethiye’de yamaç
paraşütü pilotu Yusuf
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YARIM SAAT KALDI
Fethiye’de 10 yıldır profesyonel yamaç
paraşütü uçuşu yapan Yusuf Çenet, kızı
Elif'i gökyüzüyle buluşturmaya karar verdi.
Eşi Funda Çenet'in de onayını alan baba,
Babadağ'ın 1700 metre pistine çıktı. Çenet
ile kızı paraşütle kalkış yaptı. Yarım saat
kızıyla eşsiz Ölüdeniz manzarasını
seyreden Çenet, Belcekız sahiline iniş yaptı.
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Şevval Sam’dan
müzik ziyafeti
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Van Gölü'nün tek endemik türü inci
kefali balığının göçüne denk gelen
aylarda ilan edilen balık avı yasağı
sona erdi. Tarım ve Orman İl
Müdürü İbrahim Görentaş, “Bu
sene av
yasağı
çalışma-
larının yanı
sıra
yağışların
bol olması,
herhangi
bir derede su kesintisinin olmaması
ileriki dönemlerde Van Gölü'ndeki
balık miktarının artmasına faydası
olacak” dedi. (İHA)

MİS GİBİ KOKTU
Bu yıl dördüncüsü düzenlenen
Didim Lavanta Festivali renkli

görüntülere sahne oldu.
Katılımın büyük olduğu

festivalde, vatandaşlar mis
kokulu, mor lavanta

tarlalarında fotoğraf çekildi.
Türk müziğinin usta isimleri Eda

– Metin Özülkü çifti sahne aldı. 

‘ÇOK YAKIŞIYOR’
Belediye Başkanı Hatice Gençay,
“Didim'e dair her alanda üretmek bir
ayrıcalıktır. Festivaller sadece
eğlencelerden ibaret değildir;
birliğimizin ve beraberliğimizin
pekişmesi adına yol almaktır” derken

Kaymakam Can Kazım Kuruca,
“Lavanta Didim'e çok yakışıyor”

ifadelerine yer verdi. (Haber Merkezi)

İnci kefalleri
için yasak yok

Tasarım: SEDAT ARAZ

Sivas’ta mevsim normallerinin
üzerinde seyreden hava sıcaklıkları
mandaları da bunalttı. Serinlemek için
sulak alan arayan
mandalar çareyi
Kızılırmak’ın serin
sularında buldu.
Hava sıcaklığının
öğle saatlerde
30 dereceyi
bulduğu Sivas’ta
sıcak hava insanlar
kadar hayvanları da
etkiliyor. Kızılırmak kenarında otlayan
mandalar sıcaktan etkilenince çareyi
nehre girmekte buldu. Kalın ve siyah
derileriyle bilinen mandalar
Türkiye’nin en uzun ırmağı olan
Kızılırmak’a girerek serinledi. Irmağın
serin sularına kendilerini bırakan
mandalar ortaya Afrika belgesellerini
aratmayan görüntüler çıkardı. (İHA)

Caretta carettalar 
denizle buluşuyor
Antalya'nın Manavgat ilçesinde, nesli
tükenme tehdidi altındaki caretta caretta
yavrularının denize yolculuğu başladı.
Belediye Başkanı Niyazi Nefi
Kara'nın da katılımıyla
DEKAFOK'un Bilgi Gözlem
Merkezi’nde düzenlenen
etkinlikle yuvadan çıkan
caretta carettalar mavi
sularla buluştu. Kara,
yaptığı açıklamada,
koruma çalışmaları ve doğa
bilinci oluşturma projelerinin devam
ettiğini, çevreyle ilgili duyarlı gençleri
eğittiklerini belirtti. Yumurta alanlarının
artması için uğraştıklarını vurgulayan
Kara, "Deniz kaplumbağalarının güvenli
bir şekilde üreyebilmeleri ve yaşamlarını
sürdürebilmeleri için elimizden gelen
desteği sağlıyoruz. Halkımızın da bu
konuda duyarlı olmasını istiyoruz"
ifadesini kullandı. (AA)
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